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8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

دبیراجرایی خانه کارگر استان اصفهان می گوید چون اتباع خارجی هر گونه کاری را بدون هیچ ضابطه و شرطی 
می پذیرند، موجب تنبلی نیروهای کار ایرانی شده اند و آنها دیگر زیر بار هر کاری نمی روند؛

روایت اتباع بیگانه سرگردان اطراف میدان های شهر اصفهان

3

کشف و تحویل سه نوزاد سنجاب ایرانی به مرکز 
بازپروری و تیمار حیات وحش استان اصفهان

90 درصد مواد مصرفی فولاد مبارکه در داخل 
کشورمان تولید می شود

آزادراهی که رکوردها را جابه جا کرد

انتظار استمرار 
تحول در 

اتوبوس رانی 
اصفهان را داریم

برخورد قاطع با 
سدمعبر فروشندگان 

 موتورسیکلت در 
سطح شهر اصفهان

در حال حاضر 98 درصد 
بودجه استان از طریق 

درآمدهای مالیاتی 
تامین می شود
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س:
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شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

 پای لنگ تجهیزات نمایشی و استقبال نه چندان پرشور در سی
 و پنجمین دوره جشنواره کودک؛

رفع تکلیف بدون نتیجه؟
7

 و سرانجام افتتاح شد؛

فرمانده یگان حفاظت منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان 

اصفهان مطرح کرد:

قاچاق چوب، 
زخم عمیقی بر تن 
جنگل های زاگرس
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نجات آب نجات زندگی
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آگهی مزايده اجاره  نوبت  اول

اداره كل آموزش فنی وحرفه ای استان اصفهان در نظر دارد نسبت به اجاره فضای بلااستفاده خودرا از طريق مزايده عمومی و با جزئيات مندرج در اسناد مزايده با 

بهره گيری از سامانه تداركات الكترونيكی دولت )setadiran.ir (به شرح ذيل اقدام نمايد.

اداره كل آموزش فنی وحرفه ای استان اصفهان م الف: 1583796

آگهی مزایده نوبت اول

دفتر نمایندگی اوقاف و امور خیریه شهرســتان تیران و کرون در نظر دارد مزایده نوبت اول رقبات امامزاده عبدا... کوهان به اجاره واگذار نماید. مهلت 

ارسال از شنبه مورخ 1402/07/22 لغایت روز دوشنبه 1402/08/08 )پایان وقت اداری( به اداره اوقاف واقع در شهرستان تیران بلوار امام خمینی کوچه 

بزرگمهر تحویل نمایند.

مسئول دفتر نمایندگی اوقاف و امور خیریه شهرستان تیران و کرون  - حامد جعفرزاده  م الف: 1584274
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اوقاف و امور خیریه شهرستان تیران و کرون

مهلت دریافت تاريخ انتشار نام مزايده
اسناد تا تاریخ 

پايان زمان ارسال 
پيشنهادقيمت

تاريخ 
شماره مزايده شماره مورد اجارهبازگشائي

در سامانه
واگذاری کارگاه آموزشی 
در مرکز نائین به مساحت 

حدود 108 مترمربع
1402/07/221402/07/291402/08/101402/08/1151020033430000205002003343000008

واگذاری اجاره زمین 
ورزشی مرکز شهید رجائی

1402/07/221402/07/291402/08/101402/08/1151020033430000215002003343000008

تذکر مهم: 
1-کلیه شرکت کنندگان باید حداکثر تا تاریخ مهلت دریافت اسناد نسبت به ورود به سامانه 
اقدام ومورد اجاره منتخب خود را به کارتابل اجاره جهت انجام مراحل بعد منتقل نمایند. در 

غیر اینصورت امکان شرکت در مزایده نخواهد بود.
2-کلیه مزایده گــران الزاما" باید قبل از واریز ودیعه وپیشــنهاد قیمت نســبت به 
مطالعه مستندات مورد اجاره شــامل آگهی مزایده عمومی و شرایط اختصاصی و 

نمونه قرارداد اقدام نمایند.

 3- کلیه مزایده گــران باید دارای صلاحیت و مدارک تعیین شــده در آگهی عمومی مزایده 
باشند.

 4- در صورتي كه برنده مزایده فاقد مدارك خواسته شده در آگهی مزایده باشد ودیعه شرکت 
در مزایده وی به نفع مزایده گذار ضبط خواهد شد.

5-ارائه ضمانت نامه بانکی حسن انجام تعهدات قبل از انعقاد قرارداد الزامی است
 6- فقط رشته های اعلام شده در صفحه مورد اجاره در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت و در 
آگهی عمومی مزایده جهت ارائه آموزش بعد از انعقاد قرارداد  مورد تائید مزایده گذار می باشد.

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
1- برگزاری مزایده صرفا ازطریق ســامانه تداركات الكترونیكی دولت بوده وكلیه مراحل 
فرآیند مزایده شامل مشاهده ودریافت اسناد مزایده  ، بارگزاری مستندات مزایده گران ، 
پرداخت تضمین شركت در مزایده )ودیعه( ارسال پیشنهاد قیمت واطلاع از وضعیت برنده 

بودن مزایده گران محترم ازاین  طریق امكان پذیر می باشد.

2- كلیه اطلاعات مورد اجاره در صفحه مورد اجاره ســامانه قابل مشاهده ، بررسی و 

انتخاب می باشد.
3- علاقه مندان به شــركت در مزایده می بایســت جهــت ثبت نــام ودریافت گواهی 
الكترونیكی )توكن(با شماره 1456 مركز پشتیبانی وراهبری سامانه تماس حاصل نمایند.
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها در سایت سامانه) setadiran.ir( بخش ثبت نام /
پروفایل مزایده گر موجود است.جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن  36693157 

اداره کل آموزش فنی وحرفه ای استان اصفهان واحد برونسپاری تماس حاصل نمائید.

پزشک تیم فوتبال سپاهان:
 مغانلو و شکاری، 

کمتر از یک ماه دیگر 
آماده بازی می شوند
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تاکید و توصیه فرماندار تیران و کرون به دستگاه های اداری:

برای پیشگیری از جرائم فضای مجازی برنامه ریزی کنید

فرماندار تیــران و کرون گفت: دســتگاه های اداری این شهرســتان به 
ویژه ادارات فرهنگی و اجتماعی بر پیشــگیری از جرائم فضای مجازی 

برنامه ریزی و تلاش خود را در این حوزه معطوف کنند.
علی محمدی کیا در جلسه شورای اداری شهرســتان تیران و کرون که 
با تجلیل از کارکنــان فرماندهی انتظامی همراه بــود، اظهار کرد: یکی از 
چالش های مهم امنیتی امروز کشــورمان، آســیب ها و جرائم فضای 
مجازی اســت که بنیان خانواده، دارایی و خصوصیات اخلاقی را تحت 

تاثیر قرار داده است.
وی افزود: مجرمان به واسطه شبکه های مجازی به مردم نزدیک شده اند 
و دارایی و ظرفیت های فرهنگی را از بین می برنــد و این گونه پایه های 
اساسی مملکت که برگرفته از ارزش ها و اصول است را مورد صدمه قرار 

می دهند.
به اعتقاد فرماندار تیــران و کرون، راهی جز تــلاش و برنامه ریزی برای 
پیشگیری، فرهنگ سازی و آموزش در مقابله با این آسیب ها نداریم و باید 
توان و ظرفیت های بخش خصوصی و دولتی را در این حوزه فعال سازیم.

وی ادامه داد: ادارات فرهنگی و اجتماعی با برگزاری دوره های آموزشی، 

تولید محتوا و بیان واقعیت ها در این حوزه مانع از خسارت از طریق فضای 
مجازی به نسل جدید و انحراف آنان بشوند.

به گزارش ایســنا، محمدی کیا، آگاهی بخشــی را از مؤلفه های مهم در 
پیشگیری دانست و یادآور شد: بی اطلاعی و نبود سواد رسانه ای باعث 
شده در جنگ فرهنگی فعال در فضای مجازی، بسیاری از خوبی ها تحت 
تاثیر قرار گیرد و آسیب های اجتماعی و اقدامات مجرمانه افزایشی شود.

وی اضافــه کــرد: فراگیری آســیب ها و چالش های فضــای مجازی 
مخصوص به شــهرهای بزرگ نبوده و همه نقاط را حتی در روستاها نیز 
رسوخ پیدا کرده و باعث شده که افراد از نظر مادی دارایی خود را از دست 
بدهند و یا از نظر معنوی دچار ناامیدی، انحراف و مشــکلات بصیریتی 

شوند.
فرماندار تیران و کرون در بخشی از ســخنان خود به راهبرد دشمن برای 
تحقق اهدافش با نا امیدسازی مردم و ورود به حوزه های امنیتی اشاره 
کرد و گفت: موضوعات امنیتی و تخریب فراجا در دستور کار قرار گرفته، اما 

پلیس با رشادت و مبارزه جلوی این همه هجمه ایستاده است.
وی خاطرنشان کرد: ۵۱ شهید از فراجا امسال برای تامین امنیت داخلی 

تقدیم نظام شده که نشان از تعهد و ایستادگی این دستگاه نظامی است.
فرماندار تیــران و کرون به ماموریت و جایگاه شــورای اداری اشــاره و 
اظهار کرد: در این جلسات دســتور کار کلی مدیریت شهرستان ابلاغ و 

دستگاه های اداری ملزم به اجرای مصوبات هستند.
همچنین فرمانده انتظامی شهرســتان تیران و کــرون در بخش دیگر 
از جلسه شــورای اداری این شهرســتان به وضعیت امنیت شهرستان 
اشاره و خاطرنشان کرد: سبک زندگی و اخلاقی مردم این منطقه یکی 
از مهم ترین مولفه هــای امنیت پایدار بوده که مجرمــان به اهداف خود 

نمی رسند.
ســرهنگ یوســف بهرام پور ادامه داد: کانون های جرم به لحاظ تدین و 
قانون مداری فرصت رشد پیدا نمی کنند و طرح های امنیت محور محله ای 

فرصت را برای مجرمان نا امن کرده است.
وی، همکاری دســتگاه های اداری در آموزش و پیشگیری و طرح های 
امنیتی را نیز بــرای افزایش ضریــب امنیت مهم خواند و یادآور شــد: 
پیشــگیری از ســرقت با همکاری دهیاری ها محقق شــده و امکانات 

هوشمند برای پیشگیری و شناسایی سارقان به کار گرفته شده است.

استاناخبار
شنبه 22 مهر 1402 / 28 ربیع الاول 1445 / 14 اکتبر 2023 / شماره 3925

مشکل تغییر کاربری اراضی کارکنان دولت در شاهین شهر تا 
چند روز آینده رفع می شود

فرماندار شاهین  شهر و میمه از رفع مشکلی که در فرآیند تغییر کاربری اراضی تعاونی مسکن کارکنان دولت 
این شهرستان پیش آمده و موجب نگرانی اعضای آن شده اســت، تا چند روز آینده خبر داد.به گزارش 
ایرنا، اراضی ۴۲ هکتاری »میلاد« حدود ۱۵ سال پیش توسط شــرکت تعاونی مسکن کارکنان دولت 
شاهین شهر و میمه خریداری شــد اما واگذاری آن به حدود ۸۰۰ عضو این شرکت بدلایل قانونی میسر 
نشده و در سال های گذشته این موضوع بلاتکلیف مانده است.این بلاتکلیفی مشکلاتی را برای اعضای 
تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین شهر و میمه ایجاد کرده بود ؛اما سرانجام در شورای برنامه ریزی و 
توسعه استان تعیین تکلیف و تغییر کاربری این اراضی مصوب و مقرر شد فیش های تغییر کاربری از 
سوی سازمان جهاد کشاورزی برای اعضا صادر و این موضوع مختومه شود که تاکنون این اتفاق رخ نداده 
است.سیدمحمدرضا کاظمی طبا در پی حضور شماری از اعضای تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین 
شهر در مقابل فرمانداری این شهرستان در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: مشکل خاصی در این 
ارتباط وجود ندارد و فرآیند تغییر کاربری این اراضی در حال طی مراحل نهایی است.وی با اشاره به اینکه 
برای تغییر کاربری این اراضی باید مبلغی به حساب جهاد کشاورزی واریزی می شد، گفت: به دلیل بالا 
بودن این مبلغ باید فیش های تغییر کاربری در وزارتخانه صادر می شد که دلیل صادر نشدن آن تاکنون 
درخواست کسب مصوبه شورای برنامه ریزی استان بوده است.فرماندار شاهین شهر و میمه افزود: با توجه 
به اینکه تغییر کاربری این اراضی مصوبه شورای برنامه ریزی استان را دارد مقرر شد از سوی مدیرکل جهاد 

کشاورزی این اختلاف نظر پیگیری و تا چند روز آینده مرتفع شود.
 

ثبت حضور پلنگ در یکی از زیستگاه های بخش مرکزی 
شهرستان نایین

رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان نایین گفت: با شناسایی و تصویربرداری از ردپای پلنگ 
ایرانی، حضور این گونه در زیســتگاه های این شهرستان ثبت شــد.رییس اداره حفاظت محیط زیست 
شهرستان نایین گفت: با شناسایی و تصویربرداری از ردپای پلنگ ایرانی، حضور این گونه در زیستگاه های 
بخش مرکزی شهرستان نایین به ثبت رسید.علیرضا رضایی افزود: با شناسایی و تصویربرداری از ردپای 
پلنگ، حضور این گونه ارزشمند در تاریخ ۱۸ مهرماه ۱۴۰۲ در زیستگاه های آزاد در بخش مرکزی شهرستان 

نایین به ثبت رسید.
وی ادامه داد: طی سال های اخیر در پناهگاه حیات وحش عباس آباد نایین، حضور و زادآوری پلنگ در 
چند مرحله به ثبت رسیده که پیامد آن شواهد حضور پلنگ در زیستگاه های آزاد اطراف این منطقه است.

رییس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان نائین افزود:به رغم خشکسالی های اخیر و با توجه به انجام 
اقدامات حفاظتی، گشت و کنترل مناطق، لایروبی چشمه ساران و انجام آموزش های زیست محیطی 
و استفاده از ظرفیت دوست داران محیط زیست، نتایج امیدبخشی از احیای جمعیت گونه های ارزشمند 

حیات وحش در مناطقی از زیستگاه های آزاد بخش مرکزی شهرستان نایین حاصل شده است.
 

انتخاب اعضای هیئت اجرایی انتخابات مجلس برخوار
۱۳ نفر به عنوان اعضای اصلی و علی البدل هیئت اجرایی دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شــورای 
اسلامی شهرستان برخوار انتخاب شدند.فرماندار شهرستان برخوار گفت: حجت الاسلام محمود رحیمی 
دولت آبادی، حجت الاسلام محمد علی فتاحی دولت آبادی، داوود جعفری، علی نریمانی زمان آبادی، 
محمد علی کمالی دولت آبادی، مرتضی نجیمی کتایونچه، حســین داوری دولت آبادی و علی داوری 
دولت آبادی اعضای اصلی هیئت اجرایی دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی شهرستان 
برخوار هستند.محمد رضا قربانی افزود: بهزاد صادقیان لودریچه، احمد رضا حق شناس، اکبر صابری، 
مرتضی جهرمی نسب و اصغر حاجی شفیعی دستجردی نیز به عنوان اعضای علی البدل انتخاب شدند.

ادارات فرهنگی و اجتماعی با برگزاری دوره های 
آموزشی، تولید محتوا و بیان واقعیت ها در این 
حوزه مانع از خسارت از طریق فضای مجازی به 

نسل جدید و انحراف آنان بشوند

نبود محور دسترسی مناسب، بزرگ ترین دغدغه منطقه مسکن مهر کاشان است
شهردار کاشان با بیان اینکه نبود محور دسترسی مناسب بزرگ ترین دغدغه منطقه مسکن مهر کاشان است، گفت: محدوده خانه های تاریخی از امکانات حداقلی محروم 
است.به گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشان، کیومرث محمدپور در جمع مسئولان اداره آموزش و پرورش شهرستان کاشان ضمن اشاره به نبود زیرساخت لازم در شهرک 
خاتم الانبیا، اظهار داشت: در این شهرک تا پنج سال آینده ۳۵ تا ۴۰ هزار نفر در شهرک خاتم الانبیا سکونت خواهند داشت.وی با بیان اینکه در سال های گذشته توانستیم 
یک راه خروج مناسب برای مسکن مهر کاشان ایجاد کنیم، افزود: دسترسی راه خروجی بزرگ ترین دغدغه آن منطقه است در حالی که رینگ شهری، رینگ سردار کریمی 
و رینگ بلوار فرش کاشان را هنوز نتوانسته ایم تکمیل کنیم.شهردار کاشان با بیان اینکه در حوزه توریستی خیابان علوی یکی از بهترین خیابان های شهر و حتی در رده ملی و 
جهانی است، ابراز داشت: قلعه جلالی با قدمت بیش از هزار سال و از سوی خانه های تاریخی را در محور خیابان علوی داریم.وی با بیان اینکه متاسفانه حداقل امکانات در 
سطح چنین خیابانی نظیر خیابان علوی نداریم، گفت: طرح بهسازی خیابان علوی در دستور کار شهرداری کاشان قرار گرفته و در این زمینه اقدامات اجرایی آغاز شده است.
محمدپور در مورد عملیات تخریب درمانگاه محله سلطان امیراحمد واقع در محدوده خیابان علوی تصریح کرد: دانش آموزان مدرسه مجاور این درمانگاه مدعی بودند 
تخریب این درمانگاه باعث آسیب به مدرســه و تخریب آن شده است.وی گفت: نظر همکاران ما در حوزه شهرسازی آن اســت که تخریب مدرسه اتفاق نیفتاده و کمی 
ترس در دل مادران دانش آموزان این مدرسه افتاده است، همکاران در این زمینه با نهایت دقت اقدام لازم در زمینه تخریب درمانگاه سلطان امیر احمد را انجام می دهند.

معاون آموزش ابتدایی مدیریــت آموزش و پرورش 
کاشــان از رفع کمبود معلم در مقطع ابتدایی مدارس 
این شهرستان خبر داد.اقدامات و پیگیری های صورت 
گرفته باعث شد تا خوشبختانه مشکل کمبود معلم در 
مقطعی ابتدایی مدارس شهرســتان کاشان برطرف 
شــود و در حال حاضر هیچ کلاس مقطع ابتدایی در 
این شهرستان بدون معلم نیست.محمدعلی شبانی 
در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در کاشان، با تایید این 
موضوع، اظهار داشــت: پیگیری های متعددی جهت 
جبران کمبود معلــم در مدارس ابتدایی شهرســتان 
کاشان در سطح اســتانی و وزارتخانه صورت گرفته و 
جلسات متعددی با حضور مسئولان برگزار شد.وی با 
بیان اینکه بر اساس قول داده شده مبنی بر رفع کمبود 

معلم در مدارس ابتدایی کاشــان در چند روز آینده در 
حال حاضر هیچ کلاس مقطع ابتدایــی بدون معلم 
نیست، افزود: خوشبختانه با اختصاص معلم از اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان به کاشان مشکل 

کمبود معلم در مقطع ابتدایی برطرف شد.
معاون آموزش ابتدایی مدیریــت آموزش و پرورش 
شهرستان کاشان با بیان اینکه در سال جاری ۱۱۰ نفر 
از مدیران، معاونان و معلمان مقاطع ابتدایی مدیریت 
آموزش و پرورش شهرستان کاشان بازنشسته شدند، 
ابراز داشــت: شهرســتان کاشــان دارای ۲۱۰ مدرسه 
ابتدایی دولتی و غیردولتی است که از این تعداد ۱۵6 
مدرسه دولتی است.وی با بیان اینکه 6۱ مدرسه دولتی 
مقطع ابتدایی کاشان، پسرانه، ۵۸ مدرسه دولتی این 

شهرستان دختران و ۳7 مدرسه دولتی نیز روستایی 
است، گفت: 6۱ مدرسه دولتی مقطع ابتدایی کاشان 
پسرانه، ۵۸ مدرســه دولتی این شهرستان دختران و 

۳7 مدرسه دولتی نیز روستایی است.
شبانی تصریح کرد: همشهریان کاشانی جواب هرگونه 
سوال آموزشــی و پرورشــی را حضوری از مسئولین 
آموزش و پرورش شهرستان کاشان و یا از طریق شماره 
تلفن ۵۵۴۴۸۳۱۱ جویا شــوند و همکاران ما همواره 

پاسخگوی سوالات شهروندان هستند.

معاون آموزش ابتدایی مدیریت آموزش و پرورش کاشان:

کمبود معلم در مقطع ابتدایی مدارس کاشان برطرف شد

عکس: فارس

عکس    خبر   

معرفی امام جمعه 
جدید بخش کویرات 

آران و بیدگل
رییس شورای سیاستگذاری ائمه 
جمعه کشــور در حکمــی، حجت 
الاسلام علیرضا قاسمی را به عنوان 
امام جمعه جدید بخش کویرات 

آران و بیدگل منصوب کرد.

تصادف مرگبار در محور چوپانان – انارک
تصادف مرگبار محور چوپانان – انارک دو کشته و دو زخمی برجای گذاشت.سخنگوی مرکز اورژانس 
استان اصفهان با اشاره به حادثه ویژه ترافیکی در استان اصفهان گفت:این حادثه ساعت 6 و ۵۹ دقیقه 
در کیلومتر ۱۰ محور چوپانان – انارک رخ داد.عباس عابدی افزود:در این حادثه دو دستگاه خودروی 
پراید و پژو با هم برخورد کردند که یک  خانم ۴۳ ساله و کودک ۵ ساله مصدوم وبه بیمارستان اردکان 
یزد منتقل شدند.آنطور که عابدی گفته، در این سانحه همچنین دو  نفر در این حادثه فوت کردند که 

یکی از فوتی ها آقا و یک نفر دیگر به علت سوختگی کامل قابل شناسایی نیستند.
 

 ۶ کارمند شهرداری فولادشهر به اتهام دریافت رشوه
 دستگیر شدند

6 کارمند شهرداری فولادشهر به اتهام دریافت رشــوه در رصد اطلاعاتی سربازان گمنام امام زمان 
)عج( دستگیر شدند. با اقدامات اطلاعاتی سربازان گمنام امام زمان )عج( و با همکاری دستگاه 
قضائی و شهرداری فولادشهر، برای سالم سازی و مبارزه با فساد در دستگاه های اجرایی 6 کارمند 
متخلف شهرداری این شهر شناسایی شدند.این متهمان به جرم دریافت رشوه بازداشت و برای 
ادامه فرآیند قانونی تحویل دســتگاه قضایی شدند.فولادشــهر از توابع شهرستان لنجان در ۲۸ 

کیلومتری جنوب غربی اصفهان واقع است.
 

انفجار تانکر حمل سوخت گازوییل در محور اردستان
انفجار تانکر حمل ســوخت گازوییل در محور اردســتان – اصفهان یک مصدوم برجای گذاشت.

منصور شیشه فروش گفت: این واژگونی سبب آتش گرفتن خودرو و مصدومیت راننده ۳۲ ساله 
تانکر شده است.وی ادامه داد: تردد در این محور در حال حاضر به کندی امکان پذیر است.مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری اضافه کرد: پنج تیم امدادی اوررژانس، به همراه عوامل آتش نشانی، 
پلیس راهداری و تیم های مدیریت بحران شهرستان در محل حادثه حضور دارند.وی ادامه داد: 

راننده به منتقل بیمارستان شهید بهشتی اردستان منتقل شده است.
 

نیکوکار نطنزی، خانه بخشید
نیکوکار نطنزی با هدف ترویج فرهنگ انفاق، منزل خود را به فرزندان ایتام تحت حمایت کمیته 
امداد این شهرستان اهدا کرد.رییس کمیته امداد شهرستان نطنز گفت: این خیر، یک باب منزل 
مســکونی به مســاحت ۱۲7 متر مربع و به ارزش ۸۰۰ میلیون تومان را به کمیته امداد شهرستان 
واگذار کرد.مهدی مزرعه خطیــری اضافه کرد: ۳۴۸ فرزند دختر و پســر تحت حمایت این نهاد 
هستند که ۴۵ نفرشان یتیم هستند.رییس کمیته امداد شهرستان نطنز با تاکید بر اینکه فرزندان 
پسر تا پایان تحصیلات و ایتام دختر تا هنگام ازدواج، کمک های حامیان خود را دریافت می کنند، 
گفت: نیکوکاران می توانند با مراجعه حضوری به دفاتر و مراکز نیکوکاری کمیته امداد و یا شماره 
گیری #۰۳۱۱۲*۸۸77* نذورات خود را در کوتاه ترین زمان به دست خانواده های تحت حمایت 

این نهاد برسانند.
 

دستگیری دو قاچاقچی مواد مخدر در کاشان 
قاچاقچیان مواد مخدر در کاشان زمین گیر شدند.سرهنگ کاکاوند، فرمانده انتظامی کاشان گفت: 
در عملیاتی، ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر، دو قاچاقچی مواد افیونی را که قصد داشــتند با 
استفاده از یک دستگاه خودرو پراید، بیش از دو کیلوگرم هروئین را به مقصد برسانند،  شناسایی 

و دستگیر کردند.

خبر روز

در دولت سیزدهم رقم خورد؛

۱۱ هزار هکتار از اراضی 
دولتی کاشان سنددار شد

رییس اداره راه و شهرســازی کاشــان گفت: از 
ابتدای دولت سیزدهم تا کنون برای ۱۱ هزار هکتار 
از اراضی دولتی شهرستان کاشان سند مالکیت 
تک برگی صادر شــده اســت.مجتبی آراسته 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: در کاشــان 
اراضی دولت در قالب اسناد دفترچه ای، اراضی 
فاقد سند و زمین های مجهول المالک دولتی 
است و طبق ماده هشت قانون ثبت و کاداستر، 
این اراضی باید سنددار شوند.وی اظهار کرد: اخذ 
سند و تبدیل اسناد دفترچه ای قدیمی بنچاقی 
به اسناد مالکیت تک برگ با هدف حراست از 
اراضی دولتی این شهرستان در اولویت کاری قرار 
دارد و صدور اســناد تک برگی و کاداستر اراضی 
اقدامی مهــم و موثر در تامیــن امنیت فردی و 
اجتماعی مردم و دولت در جامعه بوده و با توجه 
به بالا بودن ضریب امنیت این سیستم و سرعت 
در پاسخگویی به مراجعان، اجرای این طرح از 
اهمیت ویژه ای برخوردار است که درانجام این 
مهم، نقش خدمات و زحمات حوزه های ثبتی 

۴ گانه شهرستان کاشان هم قابل تجلیل است.
آراسته گفت: با صدور اسناد مالکیت کاداستری 
دولتی توسط ادارات ثبت اسناد و املاک پس از 
بررسی مالکیت همه جانبه و صدور سند مالکیت، 
اراضی مذکور از هرگونه تعارض مصون و از تصرف 
غیرمجاز اراضی ملی و دولتــی و زمین خواری 
جلوگیری می شود.رییس اداره راه و شهرسازی 
کاشــان بیان کرد: با اجرای قانون کاداســتر و 
خدمات ادارات ثبت اســناد و املاک چهار گانه 
کاشــان و اقدامات انجام شــده، حــوزه راه و 
شهرسازی ، ضمن تثبیت حقوق و مالکیت مردم 
و دولت، از تجــاوز و تصرف به عرصه های ملی و 
بیت المال جلوگیری می شود و زمینه بسیاری از 
مشکلات و سوء استفاده های احتمالی و پرونده 
های اختلافی کاهش یابد و اراضی از حیث ملی 
یا دولتی و مستثنی بودن از اراضی ملی، تثبیت و 
حقوق مردم و ذیحقان و نیز حقوق دولت تثبیت 
می شود.شهرستان کاشان با جمعیت افزون بر 
۳6۴ هزار نفر در فاصله نزدیک به ۲۰۰ کیلومتری 

شمال اصفهان قرار دارد.

با مسئولان



    »آزادراه اصفهان-شیراز« حدفاصل شیراز تا ایزدخواست اصفهان به بهره برداری رسید 
و با بهره برداری از آن بســیاری از رکوردهای راه سازی کشــور جابه جا شد.»آزادراه 
اصفهان-شــیراز« در ۶ قطعه و بــه طــول ۲۱۲ کیلومتر، پس از ۱۳ســال انتظار، حدفاصل شــیراز تا 
ایزدخواست اصفهان به دستور رییس جمهور در شیراز به بهره برداری رسید و به این ترتیب دومین وعده 
افتتاح طرح های آزادراهی در دولت سیزدهم محقق شد. افتتاح این طرح موجب شکستن رکوردهای 
بسیاری در راه سازی کشور شد.»آزادراه اصفهان-شیراز« که طولانی ترین افتتاح آزادراهی کشور است 
که با  بهره برداری از آن رکوردهای زیادی در صنعت راه سازی کشور جابه جا شد.بزرگ ترین پل آزادراهی 
کشور در مسیر این آزاد راه احداث و اجرای این پروژه موجب رشد ۳۴۰ درصدی سرعت عملیات راه سازی 
در کشور شده است و بر اساس محاسبات مشاوران، در ســال ابتدای افتتاح این آزادراه افزون بر ۱۳۰ 
میلیون لیتر مصرف ســوخت کاهش پیدا می کند.کاهش ۱۳۰ میلیون لیتر در مصرف ســوخت که در 
سال های آینده میزان آن بیشتر خواهد شد، موجب صرفه جویی سه هزار میلیارد تومانی در سال ابتدای 
بهره بردای یه علت کاهش مصرف سوخت می شود و این در کنار کاهش بیش از ۶۰۰ تصادفی است که 
در این مســیر اتفاق خواهد افتاد.کاهش آلایندگی های زیست محیطی،خسارات جاده ای و استهلاک 
خودروهای عبوری از این آزادراه نیز از جمله ویژگی های دیگری است که موجب ثبت رکوردهای جدید 

در اجرای این پروژه شده است.
رشد ۳۴۰ درصدی سرعت عملیات راه سازی در کشور که به واســطه اجرای این پروژه محقق شد اتفاق 
مهمی است که نباید از کنار آن به ســادگی گذشت، طی ۱۰ سال گذشــته به طور متوسط سالانه تنها ۸۶ 
کیلومتر آزادراه ســازی در کشور انجام شد ولی با تســریع در عملیات اجرایی ساخت آزادراه اصفهان- 
شــیراز این میزان به ۲۹۳ کیلومتر در سال رسید.پل سردار شهید حاج قاسم ســلیمانی که در سومین 
قطعه آزادراه شیراز-اصفهان و بر روی دره رودخانه ســپید احداث شده است، ۲۶۴ متر طول و ۱۱۰ متر 
ارتفاع از کف دره ارتفاع دارد.دهانه وســط این پل، ۱۲۵ متر طول دارد و دهانه های کناری آن ۶۶ و ۷۳ 
متر طول دارد و عبور از این پل با سرعت متوسط ۱۵ ثانیه به درازا می کشد و این در حالی است که پیش 
از این رسیدن از سمتی از این مسیر به سمت دیگر ســاعت ها زمان می برد که این یک رکورد در کاهش 
طول مسیر با احداث یک پل محسوب می شود.پل سردار شهید حاج قاسم سلیمانی یک پل بتنی با ۱۱۴ 
قطعه بتنی، از جنس بتن دره ای پیش تنیده است و رویه آن آسفالتی دارد و حجم بتن ریزی آن در حدود 
۱۶ هزار و ۹۰۰ متر مکعب اســت که یک رکورد در احداث پل های اینچنینی محسوب می شود.»آزادراه 
اصفهان-شیراز« که با سرمایه گذاری مشــترک بنیاد تعاون وزارت دفاع و دولت به مرحله بهره برداری 
رسید، به عنوان یک شریان اصلی تردد و نقطه اتصال کریدور شمال به جنوب کشور ، ۲۱۲ کیلومتر آن زیر 
بار ترافیکی رفت و مسیر بین اصفهان تا شیراز را ۱۳۴ کیلومتر کاهش داد.جاده از پیش نیازهای اصلی 
توسعه در هر منطقه ای است و از همین رو دولت سیزدهم از آغاز فعالیت خود، بهسازی، ترمیم، توسعه 
و ساخت جاده های جدید در کشور را مورد توجه قرار داد و روند تکمیل پروژه های راه در کشور و استان 
شتاب گرفت.استان اصفهان از جمله استان های مهم کشور است که با وجود موقعیت جغرافیایی ویژه 
ای که در اتصال کریدور مرکزی به جنوب کشــور و کریدور شــمال به جنوب دارد بیش از هر نقطه کشور 
نیازمند توسعه آزادراهی است و از این رو تکمیل این پروژه که از سال ۹۲ آغاز شده بود دولت سیزدهم 
اهتمام زیادی نسبت به آن داشــت.آزادراه اصفهان- شــیراز که با حضور رییس جمهور به بهره برداری 
رسید، از جمله پروژه هایی است که موجب ارتقای جایگاه اصفهان در شــبکه آزادراهی کشور می شود 
و نقش مهمی در تکمیل کریدور شمال به جنوب کشــور از مسیر تهران، قم، کاشان، اصفهان، شیراز و در 
نهایت بوشهر دارد.افتتاح آزادراه اصفهان- شیراز،شبکه آزادراهی کشور را به ۳ هزار و ۵ کیلومتر می رسد 
و ۹ درصد به طول آزادراه های کشور می افزاید و پس از افتتاح منطقه ۲ آزادراه تهران شمال در تابستان 

گذشته، این دومین وعده  افتتاح آزادراهی دولت سیزدهم است که محقق می شود.

 توجه ویژه دولت سیزدهم به افزایش آزادراه ها و جابه جایی رکورد سرعت ساخت آزاد راه در کشور
در این ارتباط مجری طرح های آزادراهی مرکز و جنوب کشــور و مجری کل طرح های زیربنایی استان 
اصفهان گفت: بعد از انقلاب اسلامی در کشور ما حدود ۳ هزار کیلومتر شبکه آزادراهی کشور اضافه شده 
است.علیرضا صلواتی اظهارداشت: توسعه آزادراه ها، علت توسعه در کشور هستند و ساخت و افزایش 
آزادراه ها به ویژه در دولت سیزدهم به صورت جدی دنبال می شــود.وی تاکید کرد: رشد ۳۴۰ درصدی 
سرعت عملیات راه سازی در کشور که به واسطه اجرای این پروژه مُحقق شد اتفاق مهمی است که نباید از 
کنار آن به سادگی گذشت، در ۱۰ سال گذشته بطور متوسط سالانه تنها ۸۶ کیلومتر آزادراه سازی در کشور 
انجام شد ولی با تسریع در عملیات اجرایی ساخت این آزادراه این میزان به ۲۹۳ کیلومتر در سال رسید.

وی اضافه کرد: در ســال های اخیر دولت برای نقش آفرینی بیشتر بخش خصوصی در موضوع احداث 
آزادراه ها برنامه ویژه ای داشته که بخش خصوصی با سرمایه گذاری و روند احداث و پیشرفت آزادراه های 
کشور را بیش از گذشــته دنبال کند.مجری طرح های آزادراهی مرکز و جنوب کشور ادامه داد: هم اینک 
حدود یک هزار کیلومتر آزادراه در کشور با پیشــرفت فیزیکی بالای ۵۰ درصد در حال احداث است و بر 
اساس برنامه ریزی قرار اســت همه آن ها تا پایان دولت سیزدهم به بهره برداری برسد.صلواتی افزود: 
توسعه آزادراه ها برای افزایش شــریان های )کریدور( اصلی کشور نقش بســزایی دارد و در کنار آن به 
پیشــرفت متوازن نواحی اطراف آن می انجامد که این نیــز از جمله دیدگاه ها و سیاســت های دولت 

سیزدهم محسوب می شود.

 آزادراهی که دغدغه های محیط زیستی در آن رعایت شده است
مجری طرح های آزادراه های مرکز و جنوب کشــور به ایرنا گفت: دغدغه های محیط زیستی در احداث 
» آزادراه اصفهان-شیراز « مورد توجه قرار گرفته است و تلاش زیادی شده از دخل و تصرف در طبیعت 
خودداری شود.صلواتی ادامه داد: مسیر حیوانات و زمین های کشاورزی اطراف این آزادراه حفظ شده 
و از آغاز به کار این پروژه این طرح شــامل ۶ قطعه بود که در همه قطعات ملاحظات زیست محیطی در 
نظر گرفته شــد.وی گفت: محدودیت عرض مســیر تنگ خیاره با پیگیری نمایندگان و مدیران موجب 
شــد تا قطعه هفت به آزادراه اضافه شــود و این قطعه ۱۲ کیلومتر طول دارد و سه راهی تنگ خیاره را به 

سه راهی قلات وصل می کند و با افتتاح امروز ۹ کیلومتر از این مسیر به بهره برداری می رسد و سه کیلومتر 
باقی مانده نیز تا بهمن  امســال به بهره برداری می رســد.وی افزود: قطعه هفتم آزادراه برای اتصال به 
کمربندی شیراز اکنون در حال ساخت است و قطعه هشتم هم با هدف اتصال استان استان فارس به 
استان بوشهر مقرر شده است که ساخته شود که بی شــک دغدغه های محیط زیستی دراین قطعات 
جدید اضافه شده مراعات می شود.وی اظهار داشت: ۱۰۰ هزار اصله نهـال در حریـم آزادراه این آزادراه ها 
کاشته شده و این آزادراه به طور مستقیم به شهرها متصل نمی شود که این موارد در کاهش دغدغه های 

محیط زیستی ای طرح موثر است.

 توجه ویژه دولت به افزایش راه ها در استان اصفهان
مجری کل طرح های زیربنایی اصفهان درباره شرایط و وضعیت این استان اظهارداشت: اصفهان را می توان 
چهارراه اصلی عبور و مرور در کشــور نامگذاری کرد به این دلیل چه تردد در محورهای شمالی به جنوبی و 
همچنین شرقی به غربی و بالعکس مستلزم عبور از این استان است بنابراین نقش آن بیش از گذشته با 
اهمیت جلوه می کند.صلواتی خاطرنشان کرد: سهم انتقال بار در مقایسه با سایر نقاط کشور در مرکز کشور 
بیش از سایر مناطق است، بنابراین شماری از راه های این استان به صورت چهار بانده احداث شده و تبدیل 
دیگر محورهایی این استان به جاده های چهار بانده از جمله ضروریات این دیار به شمار می رود.وی اضافه 
کرد: راه های برون شهری همچون اصفهان - شــیراز، اصفهان- تهران، اصفهان-یزد اصفهان-کرمان و 
اصفهان- چهارمحال و بختیاری برای تبدیل به چهاربانده شدن و همچنین ایجاد شبکه آزادراهی در دستور 
کار قرار گرفته است.مجری کل طرح های زیربنایی استان درباره »آزادراه اصفهان-شیراز« تصریح کرد: 
آزادراه اصفهان شیراز به طول ۲۲۴ کیلومتر که از بزرگترین آزادراه های کشور به شمار می رود و امروز با حضور 
رییس جمهور افتتاح شد، اثربخشی و فایده زیادی برای همگان دارد.وی یادآور شد: قرارداد پروژه» آزادراه 
اصفهان-شیراز« اواخر سال ۹۱ منعقد شد و قرار بود ســال ۹۵ افتتاح شود ولی به رغم تمام تلاش های 
صورت گرفته و بیشــتر به دلیل کمبود اعتبار تا قبل از امروز بهره برداری از آن محقق نشده است.صلواتی 
افزود: آزادراه تکمیل شده و این موضوع که ناتمام است به هیچ عنوان صحت ندارد و همه موارد ایمنی و 

استانداردهای حمل و نقل در بهره برداری از آزادراه در این پروژه رعایت شده است.

و سرانجام افتتاح شد؛

آزادراهی که رکوردها را جابه جا کرد
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مدیر دفتر کالای سازمان راهداری وحمل و نقل جاده ای :

صدور بارنامه های صوری به کمتر از ۲ درصد رسید
مدیرکل دفتر حمل و نقل کالای سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای با اشاره به برخورد با شرکت های 
حمل و نقل صادرکننده  بارنامه صوری گفت: میزان بارنامه های صوری در سال گذشته بالای پنج درصد 
بود که با افزایش نظارت ها، به کمتر از ۲ درصد رسیده است.به گزارش ایرنا، روابط عمومی اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان روز پنجشنبه به نقل از مهرداد حمداللهی افزود: اقدامات متعددی 
که از سال گذشته برای ساماندهی و افزایش نظارت بر حوزه حمل و نقل کالا آغاز شده بود در ماه های اخیر 
به ثمر نشست.وی که در نشســت تخصصی حمل ونقل کالا در استان اصفهان سخن می گفت با تاکید 
بر برخورد جدی با متخلفان صدور بارنامه های صوری اضافه کرد: با اقدامات و برنامه ریزی های انجام 
شده و همکاری استان ها روند کشف بارنامه های صوری به صورت قابل توجهی افزایش یافت.مدیرکل 
دفتر حمل و نقل کالای ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای گفت: بنابر اعلام شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی روزانه ۵۵ میلیون لیتر سوخت در بخش حمل ونقل مصرف می شود که از این میزان 
۳۶ میلیون لیتر مربوط به بخش برون شهری است.حمداللهی یکی از مشکلات جدی استان اصفهان در 
حوزه کالا را آمار بالای ناوگان فرسوده دانست و خاطرنشان کرد: پیگیری مستمری برای نوسازی ناوگان 
در حال انجام است که امیدواریم به کاهش سرعت فرسودگی ناوگان کمک کند.حضور در جمع فعالان 
انجمن های صنفی شرکت های حمل ونقل کالا و اعضای کانون انجمن های صنفی کامیونداران استان، 
بازدید از شهرک های حمل ونقل شهرستان های زرین شهر و خمینی شهر و افتتاح ساختمان جدید کانون 
انجمن های صنفی شرکت ها و موسسات حمل ونقل کالای استان اصفهان از دیگر برنامه های سفر مدیرکل 
دفتر حمل و نقل کالای سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای به استان اصفهان بود.استان اصفهان از 
نظر تعداد شرکت حمل  و نقل بار، پایانه حمل بار و مسافر و آموزش کاربران حمل ونقل، رتبه اول کشور را 
دارد.۴۵۹ شرکت حمل ونقل بار، ۶ پایانه حمل بار، ۲۶ پایانه حمل مسافر، هشت مرکز مکانیزه معاینه 

فنی و ۴۳ مجتمع بین راهی نیز در سطح استان اصفهان فعالیت می کنند.
 

مدیرعامل شرکت توسعه پشتیبانی و نوآوری فولاد مبارکه:

 ۹۰ درصد مواد مصرفی فولاد مبارکه در داخل کشورمان
 تولید می شود

مدیرعامل شرکت توسعه پشتیبانی و نوآوری فولاد مبارکه با اشاره به دستاوردهای صنایع فولادی ایران 
اسلامی در سال های اخیر، گفت: ۹۰ درصد مواد مصرفی فولاد مبارکه در داخل کشورمان تولید می شود

یحیی پالیزدار در رویداد فولادی شو، ویژه استارتاپ سرمایه گذاری فولاد کشور در دانشگاه صنعتی سمنان، 
ضمن بیان اینکه زمانی صنعت فولاد ایران در آغاز به خارج از کشــور وابسته بود، تاکید کرد: با پیشرفت 
های صورت گرفته امروز شاهد اتفاقات خوبی در زمینه فولاد هستیم.وی افزود: با مطرح شدن نهضت 
بومی سازی به نقطه ای رسیدیم که بیش از ۹۰ درصد از مواد مصرفی در فولاد مبارکه اصفهان از داخل کشور 
تامین می شود.مدیرعامل شرکت توسعه پشتیبانی و نوآوری فولاد مبارکه همچنین به نقش دانش بنیان 
ها در توسعه فناوری فولادی کشورمان اشاره کرد و بیان داشت: فولاد مبارکه سالانه شش هزار میلیارد 
تومان قرارداد همکاری دانش بنیان دارد.پالیزدار همچنین بیان داشت: مجموعه فولاد مبارکه اصفهان، 
۵۵۰ میلیارد تومان برای شرکت های دانش بنیان سرمایه گذاری انجام داده و این اقدام برای رقابت  با 

رقبای خارجی ضروری است.
وی به موضوع محیط زیست هم اشاره کرد و در خاتمه صحبت های خود افزود: مباحث زیست محیطی 
صنعت در دنیا در حال تغییر است و به واسطه این موضوع برای رقابت پذیری با رقبای بین المللی بایستی 
خود را با تغییرات همگام کنیم.رییس دانشگاه صنعتی ســمنان نیز در سخنانی با بیان اینکه در دورانی 
نقش آفرینی بخش صنعت و بخش خصوصی از ایده پردازان به منظور توسعه علمی کمرنگ بود؛ اما امروز 
شاهد توسعه علمی در تولید محصولات هستیم، گفت: برگزاری همایش های سرمایه گذاری و استقبال 

شرکت های بزرگ نشان از شناخت اهمیت صنایع فولادی دارد.

اخبار

دبیراجرایی خانه کارگر استان اصفهان می گوید چون اتباع خارجی هر گونه کاری را بدون هیچ ضابطه و 
شرطی می پذیرند، موجب تنبلی نیروهای کار ایرانی شده اند و آنها دیگر زیر بار هر کاری نمی روند؛

روایت اتباع بیگانه سرگردان اطراف میدان های شهر اصفهان

اصفهــان از دهه های گذشــته تاکنون همواره شــاهد 
مهاجرت و حضور بی رویه اتباع بیگانه ای است که جزو 
جمعیت شهر شده اند، اما این روزها این افراد با کسادی وضع ساخت و ساز 
به دنبال کار در سطح شهر سرگردان شده اند.روزهای خنک پاییز از راه رسیده 
است و رفته رفته نیز به زمستان نزدیک می شویم، هوا رو به سردی می رود و 
گوشه ای از نقاط سطح شهر محل تجمع برای عده ای کارگر شده که از صبح 
اول وقت تا نیمه های روز عده ای نشسته و تعدادی ایستاده بیل به دست و 
با همان پارچه کهنه پیچیده به سر و صورت و لهجه محلی با هم به گپ  وگفت 
مشغولند.گروهی از هزاره های افغانستان که کارت اقامت دارند و عده ای از 
قوم پشتون که به تازگی به جمعیت شهر اضافه شده اند. در مورد اینکه کجا و 
چگونه و کی به ایران آمده اند، صحبت می کنند، چهره مردان جوان کم سن 
و سال در بین این افراد زیاد اســت اما در بین آنها افراد کار کشته و قدیمی 
هم به دیوار تکیه داده مشاهده می شود که هنگام توقف یک خودرو همانند 
»حنیف« با صاحب خودرو و برای کار و دستمزد وارد صحبت می شوند.این 
کارگران »حنیف« را قبول دارند و به محض پیدا شدن کار؛ اسم چند نفری 
را صدا می زند و با خود همراه می برد اما بین آنها چندین پسر بچه کم سن و 
سال هم هستند که زبان فارسی را به درستی بلد نبودند و برای پاسخ دادن و 
صحبت کردن نیاز به کمک دیگر هم ولایتی های خود دارند و عقب تر از بقیه 
ایستاده و برای رفتن سر کار وارد صحبت نمی شوند.»حنیف« می گوید که 
من همراه دو همسر و پنج فرزند به ایران و اصفهان آمده ام و حدود ۶ سال 
است که مشغول به کار هستم؛ این کارگر افغان طالبان را قبول ندارد و می گوید 
اگر متوجه شــود بین افراد متقاضی کارگری فردی جزو این دسته است 

اجازه ایستادن در محل را نمی دهد.وی معتقد است بیشتر کارگران افغان 
بدون همسر و فرزند وارد ایران وارد می شوند و کمتر دارای مجوز اقامت و کار 
هستند.مردی با پژو پارس سفید رنگ در محل دور برگردان پل چمران در 
گرداگرد شلوغی اول وقت روز توقف می کند، به دنبال کارگر برای تعمیرات 
بخشی از آشپزخانه می گردد؛ به یک باره دور خودرو شلوغ می شود، از افرادی 
که هر کدام یک قیمتی را پیشنهاد می دهند، اما دیگر خودروها بوق زنان و 
برخی نیز با الفاظ تند، خشم خود را از توقف خودرو و شلوغی کارگران افغانی 
نشان می دهند.مدتی ترافیک شکل می گیرد؛ چند نفری هم در خودرو را 
باز کرده و به زور سوار می شوند اما بر سر قیمت به توافق نمی رسند و مجدد 
پیاده می شــوند.یکی از مغازه داران می گوید روزانه چندین بار خودروهای 
متوقف شده با سایر خودروها و افراد درگیر می شوند و بوق خودروها به نشانه 
اعتراض ما را آزار می دهد.وی، معترض حضور کارگران کنار خیابان است و 
معتقد است باید این افراد ساماندهی و به نقطه ای مشخص هدایت شوند 
نه اینکه در حاشیه ای از خیابان به دلخواه تجمع کرده و منظره ناهمگونی را 
ایجاد کنند.رضا شاه سنایی از شهروندان اصفهان که ساکن خیابان صمدیه 
غربی است، به ایرنا گفت: روزانه تعداد زیادی کارگر از اتباع خارجی خروجی 
خیابان تجمع و بخش زیــادی از پیاده رو را اشــغال می کنند به نحوی که 
محلی برای عبور و مرور عابران پیاده باقی نمی ماند.وی گفت: روزانه تعداد 
زیادی دانش آموز و نیز بانوان از این مسیر پیاده رو عبور می کنند که نسبت 
به این قضیه احساس نگرانی کرده اند.البته گویا کسادی بازار ساخت و ساز 
بر اشتغال این افراد تاثیر گذاشته است و تجمع صبح تا ظهر و گاهی تا عصر 
آنها بیان کننده نیاز کمتر به نیروی کار ارزان قیمت در اصفهان است.برخی 

در پروژه های شهری اســتفاده از کارگران اتباع خارجی به وضوح مشاهده 
می شود؛ اما مسئله مهم پراکندگی و رها شدگی این دسته از کارگرانی است 

که در جای جای این شهر تجمع کرده  و منظره نازیبایی را ایجاد کرده است.

ورود به اشتغال برخی اتباع خارجی در حوزه های ممنوع
اصغر برشان، دبیر اجرایی خانه کارگر اســتان اصفهان در این خصوص به 
ایرنا گفت: با توجه به اینکه اتباع خارجی هر گونه کاری را بدون هیچ ضابطه 
و شــرطی می پذیرند، موجب تنبلی نیروهای کار ایرانی شده اند به نحوی 
که بسیاری کارگران ایرانی دیگر زیر بار هر کاری نمی روند زیرا اعتقاد دارند 
اتباع خارجی بایــد انجام دهند.دبیر اجرایی خانــه کارگر اصفهان تصریح 
کرد: البته اتباع خارجی اجازه اشتغال برای هر کاری را ندارند و در برخی از 
مشاغل همچون دباغی پوست حیوانات، نماکاری، سنگبری ها، گلخانه ها و 
کشاورزی ها و دامپروری ها می توانند مشغول به کار شوند که اکنون برخی از 
این اتباع به عنوان یک واسط پیمانکار، پروژه گرفته و حتی کارگر ایرانی جذب 
می کنند.وی ادامه داد: تهدید اصلی این است که این افراد در برخی از صنایع 
غذایی و رستوران ها و باغ رستوران های حاشیه شهر که ممنوعیت اشتغال 
دارند به طور قاچاق مشغول به کار می شــوند و این در حالی است که اتباع 
خارجی منع اشتغال در این حوزه دارند و نظارتی در این زمینه وجود ندارد.
برشان گفت: از سوی دیگر افراد روز مزد پراکنده که مجوز کار ندارند موجب 
کسادی بازار کار می شوند زیرا بیمه نبوده و به عنوان نیروی ارزان قیمت به 
نفع کارفرما جذب بازار کار می شوند.وی تاکید کرد: معتقد هستم باید این 
اتباع خارجی پراکنده در خیابان ها که منظره نازیبایی را در سطح شهر ایجاد 

کرده اند؛ زودتر ساماندهی شوند.
دبیر اجرایی خانه کارگر اصفهان بیان داشــت: دســتمزد یک کارگر ساده 
روزانه بین ۳۵۰ تا ۵۰۰ هزار تومان در نظر گرفته می شود که نسبت به سایر 
دستمزدهای کارگری رقم کمتر است.وی اضافه کرد: مرزهای ما با وجود 
قانون های بسیار خوب کنترل مناسبی ندارد و شناسایی اتباع خارجی غیر 
مجاز در بازار کار سخت اســت و آمار دقیقی از آنها موجود نیست و با توجه 
به اینکه برخی از این افراد دســت به هر بِزه برای اندک درآمدی می زنند، 
باید ساماندهی شوند.برشــان گفت: اصفهان شهر مهاجر فرست و مهاجر 
پذیر است، اما افراد تحصیل کرده و دارای تمکن مالی مهاجرت می کنند و 
در مقابل گروهی حاشیه نشین، فقیر و خانواده پرجمعیت را می پذیرد که 

مسئولان استانی باید نسبت به کنترل این وضع تصمیم گیری کنند.

ساماندهی اتباع بیگانه باید در دستور کار مسئولان بالادستی قرار گیرد
حضور اتباع خارجی به خصوص قشــر جوان و نوجوان در شهر اصفهان به 
حدی زیاد شده است که محمدرضا فلاح عضو شورای اسلامی شهر اصفهان 
نیز نسبت به این قضیه واکنش نشان داده و در صحن علنی شورای شهر 
گفت: حضور اتباع خارجی در کشور و شهر معضلاتی را برای شهر، شهروندان 
و مدیران ایجاد کرده است و وزارت کشور نسبت به حضور اتباع به ویژه اتباع 
غیرقانونی بی تفاوت شده اســت؛ خواهش من از وزارت کشور این است 
که نســبت به حضور اتباع خارجی در کل کشــور به خصوص شهر اصفهان 

حساسیت نشان داده و ساماندهی آن ها را در دستور کار قرار دهند.



برخی از مسافران حامی هزینه  روزانه  ۲۰۰ دلاری بودند 
که مقام های »بوتان«   در سال ۲۰۲۲ تعیین کرده اند، 
اما این هزینه با مخالفت هایی مواجه شد تا اینکه 
مقام های »بوتان«   برای جذب بازدیدکننده تاکنون دو 

بار این رقم را کاهش داده اند
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وقتی ازدحام گردشگر دردسرساز می شود؛

فرار از گردشگران!

هجوم گردشــگران همیشــه به نفع یک مقصد یا جاذبه گردشگری 
نیست. ازدحام بازدیدکنندگان از یک شهر گاهی تاحدی مشکل آفرین 
می شــود که مقام های شــهر برای کاهــش تعــداد بازدیدکنندگان 

برنامه هایی را طراحی می کنند.
به گزارش ایسنا به نقل از سی ان بی سی،   بسیاری از شهرها این روزها 
بیشتر از اینکه نگران کمبود گردشگر باشند، از عواقب ناشی از ازدحام 

گردشگران رنج می برند.
 ،»EHL«به گفته »لیونل ســول«،  محقق و مدرس مهمان دانشــگاه
ظهور شرکت های هواپیمایی اقتصادی، خانه های اجاره ای کوتاه مدت 

و کشتی های تفریحی بخشی از این مشکل به شمار می روند.
اما »تایانــا توکانــوا«،  دیگر مدرس این دانشــگاه معتقد اســت که 
فضای مجازی، اینفلوئنســرها، فیلم ها و برنامه های تلویزونی نیز در 
شکل گیری ازدیاد گردشگران بی تاثیر نیستند، چراکه بسیاری از مردم 

را به یک مقصد سوق می دهند.
این کارشناس می گوید: این مســافران می آیند، یک سلفی قشنگ 
می گیرند، آن را در فضای مجازی منتشر می کنند، محبوبیت آن مکان 

را افزایش می دهند و سپس می روند.
تعداد مســافران جهان رو به افزایش اســت. ســازمان ملل تخمین 

می زند جمعیت جهان در سال ۲۰۳۰ به ۸.۵ میلیارد نفر خواهد رسید. 
همچنین بر اســاس برآوردهای ســازمان جهانی گردشگری،   انتظار 
می رود تا ســال ۲۰۲۳،   ســالانه ۵۰ میلیون نفر به تعداد گردشگران 

بین المللی به ویژه از آسیا اضافه شود.
به گفته »توکانوا«، ساکنان »هال اشتات«، شهر کوچکی در اتریش که 
به گفته برخی الهام بخش ساخت انیمیشن موفق »یخ زده«   نیز بوده 
است،   برای مقابله با ازدحام گردشــگران، دیواری را در مقابل منظره 
محبوب شهر ساخته اند. در این شهر که جمعیت ساکنان آن ۸۰۰ نفر 
است، جمعیت گردشگران سالانه به حدود یک میلیون نفر می رسید. 
با این حال دیواری که ساکنان شهر ساختند، تاثیرگذار نبود و پس از 

اعتراضات در فضای مجازی،  مقام های شهر دیوار را برداشتند.
ســایر شــهرها همچون »ماچوپیچو« در »پرو«، »آکروپولیس« در 
»آتن« و ســواحل »ســاردینیا«   برای تعداد بازدیدکنندگان ورودی 
محدودیت تعیین کرده اند و شهری همچون »ونیز« ورود کشتی های 

تفریحی را محدود کرده است.
اما به گفته »سول«، محقق و مدرس دانشگاه، برخی از شهرها همچون 
»آمستردام« اقدامات بیشتری انجام داده اند. »سول« معتقد است 
»آمستردام«   یک شهر پیش رو در زمینه مقابله با ازدحام گردشگران 

است که اتوبوس های تورهای گردشــگری،   فروشگاه های سوغاتی،   
افتتاح هتل های جدید و اجــاره خانه ها به روش »ایــر بی ان بی« را 

کنترل کرده است.
برخی از شهرها، اما به سراغ جیب گردشگران رفته اند و برای گردشگران 
خاطی جریمه تعیین کرده انــد. مقام های ونیز گردشــگران را برای 
آشامیدن و غذا خوردن روی زمین، شنا کردن در کانال ها و قدم زدن با 

لباس شنا جریمه می کنند.
همچنین از ســال آینده طرح جدید ونیز، یعنــی دریافت ورودی ۵ 

دلاری برای مسافران یک روزه آغاز می شود.
به گفته »ایوان ســاپروو«، بنیانگذار یک شرکت مسافرتی مستقر در 
ایالات متحده آمریکا،   مالیات های گردشــگری جدید قرار است در 
»والنسیا«   واقع در اسپانیا، »منچســتر« واقع در انگلستان، تایلند و 
ایسلند به اجرا گذاشته شــوند. »بالی« نیز از فوریه ۲۰۲۴ از مسافران 

۱۵۰ هزار روپیه مالیات دریافت خواهد کرد.
برخی از مســافران حامی هزینه  روزانه  ۲۰۰ دلاری بودند که مقام های 
»بوتان«   در سال ۲۰۲۲ تعیین کرده اند، اما این هزینه با مخالفت هایی 
مواجه شد تا اینکه مقام های »بوتان«   برای جذب بازدیدکننده تاکنون 

دو بار این رقم را کاهش داده اند.

رییس کمیسیون گردشگری و صنایع دستی پارلمان بخش خصوصی اصفهان:

برندسازی صنایع دستی اصفهان ضروری است
رییس کمیسیون گردشگری و صنایع دســتی پارلمان بخش خصوصی اصفهان گفت: اقتصاد تک 
محصولی نفت هیچوقت نمی تواند کشــور را از بحران نجات دهد و بهترین جایگزینی پاک برای آن 
صنعت گردشگری است.به گزارش بازار، صنایع  دستی آن  قدر درآمدزاست و اشتغال زایی دارد که در 
میان سایر صنایع کشور همواره از جایگاه خوبی برخوردار بوده است؛ صنعتی که می تواند هنر اصفهان را 
به خوبی به جهان معرفی کند و از سویی دیگر ارزآوری هم داشته باشد.این در حالی است که چند سالی 
است مدیریت ضعیف و سایر مشکلات بر این بخش از اقتصاد سایه انداخته است.در این ارتباط مژگان 
ایزدی، رییس کمیسیون گردشگری و صنایع دستی پارلمان بخش خصوصی اصفهان در گفت و گو 
با بازار در پاسخ به این سوال که چطور می توانیم این بخش از صنعت اصفهان را بارور کرده و در زمینه 
اشتغال زایی در این زمینه موفق عمل کنیم، اظهارکرد: اقتصاد تک محصولی نفت هیچ وقت نمی تواند 
کشور را از بحران نجات دهد چرا که روزی این طلای سیاه به پایان خواهد رسید و بهترین جایگزینی که 
همواره به عنوان سرمایه ای پاک محسوب می شود، توریسم است.وی افزود: گردشگری که حالا در 
بسیاری از کشورها جزو منابع سودآور محسوب می شود و بنابراین ما باید به این مهم اهمیت بیشتری 
بدهیم و در این راستا باید به سمت برندسازی برویم چرا که از این طریق صنایع دستی اصفهان از رکود 
نجات پیدا خواهند کرد.رییس کمیسیون گردشگری و صنایع دستی پارلمان بخش خصوصی ادامه 
داد: به نظر من جاذبه های گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان می تواند به عنوان مهم ترین عامل 
پیشرفت اصفهان باشد.وی گفت: در حال حاضر با اینکه اصفهان با بسیاری از شهرهای دیگر خواهر 

خوانده است؛ اما زیرساخت هایی که برای جذب توریست باید آماده شود هنوز میسر نشده است.
 

رییس اداره میراث فرهنگی کاشان:

تیمچه تاریخی بخشی کاشان با اختصاص ۳ میلیارد ریال 
مرمت شد

رییس اداره میراث فرهنگی کاشان از مرمت تیمچه تاریخی بخشی با اختصاص ۳ میلیارد ریال خبر داد.
احمد دانایی نیا در جمع خبرنگاران از اتمام عملیات قســمت های آسیب دیده تیمچه تاریخی بخشی 
کاشان خبر داد و اظهار داشت: عملیات مرمتی این اثر ارزشــمند تاریخی با اعتباری بالغ بر سه میلیارد 
و ۵۰۰ هزار ریال و از محل اعتبارات ملی انجام شــد.وی در بیان ویژگی تیمچه بخشی افزود: مجموعه 
تیمچه و سرای »بخشی« یکی از نمونه های برجسته بناهای تاریخی مجموعه بازار قدیمی کاشان است 
که متعلق به دوره قاجار بوده و به وسیله حاج حسین بخشی بنا شده است.دانایی نیا ابراز داشت: این بنا در 
مجاورت تیمچه تاریخی و معروف »امین الدوله« بنا شده و مجموعه ای بسیار  مفصل بوده که در زمینی 
به مساحت دو هزار و 6۰۰ مترمربع ساخته و مشتمل بر یک سرای بزرگ و تیمچه با یک سقف مرتفع و 
زیبا که حجراتی در دو طبقه حول فضای مرکزی آن شکل گرفته است.رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری شهرستان کاشان ابراز داشت: در تیمچه بخشی دارای یک هشتی مفصل که رابط دو 
بخش اصلی است و همچنین دارای تزیینات بسیار زیبا و نفیس یزدی بندی است که به صورت معقلی و با 
ترکیب آجر و کاشی با هنرمندی تمام طراحی شده است.وی گفت: عملیات مرمتی این اثر تاریخی شامل 
برچیدن و تخلیه قیدبندی، کوناله بندی و صندوقه چینی، برچیدن پالانه خشتی فرسوده روی سقف قوسی 
یا تخت، برچیدن اندود کاه گل، اندود گچ یا گچ و خاک روی دیوار یا جرز به هر ضخامت، کندن لایه های 
فرسوده بام، صندوقه چینی خشتی با ملات گچ و خاک، شرفی یک ردیفه با آجر سنتی ۲۰ در ۲۰ با هر نوع 
ملات و شمشه گیری گچی است.دانایی نیا با تاکید بر شاخص بودن این اثر تاریخی و مجاور بودن آن در 
تیمچه معروف امین الدوله، تصریح کرد: کاه گل بام به ضخامت سه تا چهار سانتی متر به صورت یک لایه 
روی بام های افقی همراه با شیب بندی، اندود کاه گل به ضخامت سه سانتی متر روی دیوارها و جرزها، 
سفید کاری با گچ روی سطوح منحنی، نقش دار، طاقچه ها و طاق نماها، شمشه گچی ساده و قوسی تا 

پنج سانتیمتر به صورت قاب یا زه گچی از دیگر موارد عملیات مرمتی این اثر تاریخی است.

اخبار
شنبه 22  مهر  1402 / 28  ربیع الاول  1445 / 14  اکتبر  2023 / شماره 3925

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟:

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

با مسئولان

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

؟؟
 ؟

س:
عک

مفاد آراء
7/160 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر آراء صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در منطقه ثبت اســناد و املاک جنوب شرق اصفهان تصرفانه 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت لذا مشخصات متقاضیان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطــلاع عموم در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهی 
می شــود ودر صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضی 
دارند میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این منطقه 
تسلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود 
رابه مرجع قضایی تقدیم نمایند و گواهی طرح دعوا را بــه این منطقه ثبتی ارائه نمایند.

بدیهی اســت درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد.

1- رای شــماره  140260302210002106 مــورخ 1402/06/08 مالکیــت خانم 
زهرا خانی باصری کدملي 1270563882 فرزند حســینعلی 7حبه از72حبه ششدانگ 
یک قطعه زمین کشــاورزی با کاربری کشــاورزی که ششــدانگ آن  به مســاحت 
32161/19مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال عادی 
ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک ربع 
حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب سند 
41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک دانگ 
و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک حبه 
و نیم مشاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
2- رای شــماره 140260302210002107 مورخ 1402/06/08 مالکیت خانم زهره 
خانی باصری به شماره شناسنامه 528 کدملي 1284211843 فرزند حسینعلی  7 حبه 
از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به 
مساحت 32161/19 مترمربع قسمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال 
عادی ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک 
ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب 
سند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک 
دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب سند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک 
حبه و نیم مشاع از شش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
3-  رای شماره 140260302210002108 مورخ 1402/06/08مالکیت خانم فاطمه 
خانی باصری به شــماره کدملــي 1272549321 فرزند حســینعلی  7 حبه از72حبه 
ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به مساحت 
32161/19 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال عادی 
ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک ربع 
حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب سند 
41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک دانگ 
و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک حبه 
و نیم مشاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 

48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
4- رای شــماره 140260302210002109 مورخ 1402/06/08 مالکیت آقای علی 
خانی باصیری  به شماره شناسنامه 393 کدملي 1284210499 فرزند حسینعلی  14 حبه 
از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به 
مساحت 32161/19مترمربع قسمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال 
عادی ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک 
ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب 
سند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک 
دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب سند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک 
حبه و نیم مشاع از شش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
5- رای شــماره 140260302210002110 مورخ 1402/06/08 مالکیت آقای مجید 
خانی باصیری  به شماره شناسنامه 479کدملي 1284211355فرزند حسینعلی  14 حبه 
از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به 
مساحت 32161/19 مترمربع قسمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال 
عادی ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک 
ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب 
سند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک 
دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب سند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک 
حبه و نیم مشاع از شش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
6- رای شــماره 140260302210002111 مورخ 06/08/ 1402 مالکیت آقای رضا 
خانی باصیری  به شماره شناسنامه 392کدملي 1284210480 فرزند حسینعلی  14 حبه 
از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به 
مساحت 32161/19 مترمربع قسمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال 
عادی ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک 
ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب 
سند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک 
دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب سند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک 
حبه و نیم مشاع از شش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
7- رای شماره 140260302210002112 مورخ 1402/06/08 مالکیت خانم معصومه 
جرکانی  به شماره شناسنامه 1کدملي 1291852174 فرزند غلامعلی  9حبه از72حبه 
ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به مساحت 
32161/19 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  ) انتقال عادی 
ازطرف حاج مراد خانی باصیری به موجب سند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک ربع 
حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ -به موجب سند 
41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک دانگ 

و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک حبه 
و نیم مشاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
8- رای شماره 140260302210002017 مورخ 1402/05/24 مالکیت آقای علیرضا 
ردانی پور به شناسنامه شماره 587 337کد ملی 1284158421 فرزندمحمود شش دانگ 
یک باب خانه به مساحت 153/98مترمربع قســمتی از پلاک 672فرعی از 610اصلی 
اصلی می باشد )انتقال عادی مع الواسطه از طرف محمد حسن اسماعیلی بموجب سند 
شماره 48850-1350/4/14دفتر 29 اصفهان تمامی 2513/75 متراز321774مترکل 
اراضی دو قطعه زمین مزروعی قریه ران پلاک 610و517اصلی واقع در بخش 6 کرارج 

اصفهان ( واقع دراصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
9- رای شماره 140260302210002021 مورخ 1402/05/24 مالکیت خانم شکوفه 
خدادادی پور شهرضا به شناســنامه 1667  به کد ملی 1287938620 فرزند اصغر سه 
دانگ یک خانه مسکونی درحال ساخت به مساحت 201/80مترمربع از پلاک شماره 99 
اصلی می باشد )بموجب سند شماره 142585 مورخ 1401/3/19 دفترخانه 75 اصفهان 
تمامت 210سهم مشاع معادل 210متر مربع از هشــت هزار سهم )یک سهم(مشاع از 
شش سهم دو دانگ ازششدانگ یک ربع سهم از یک سهم ویک ربع سهم از هفت سهم 
قریه دنارت پلاک 99اصلی بخش 6 به آقای هوشــنگ افسروشــکوفه خدادادی بطور 

مساوی انتقال گردیده است( واقع دراصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
10-  رای شــماره 140260302210002020 مــورخ 1402/05/24 مالکیت آقای 
هوشنگ افسر به شناسنامه 1303  به کد ملی 1284611086 فرزند ایرج سه دانگ یک 
خانه مسکونی درحال ساخت به مساحت 201/80مترمربع از پلاک شماره 99 اصلی می 
باشد )بموجب سند شــماره 142585 مورخ 1401/3/19 دفترخانه 75 اصفهان تمامت 
210سهم مشاع معادل 210متر مربع از هشت هزار سهم )یک سهم(مشاع از شش سهم 
دو دانگ ازششدانگ یک ربع سهم از یک سهم ویک ربع سهم از هفت سهم قریه دنارت 
پلاک 99اصلی بخش 6 به آقای هوشنگ افسروشکوفه خدادادی بطور مساوی انتقال 

گردیده است( واقع دراصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
تاریخ انتشار اول :1402/07/22
تاریخ انتشــار دوم : 1402/08/07 

م الف: 1573427 حمید رضا خســروی  رئیس اداره ثبت اســناد واملاک جنوب 
شرق اصفهان       

مفاد آراء
7/161 آگهي ماده 3 قانــون و ماده 13 آیین نامه قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 2253 مورخ 1402/6/22 هیات اول موضوع قانــون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی، مالکیــت  خانم فاطمه 
شجاعی زاده )که با توجه به توضیحات شناسنامه،نام خانوادگی از ملابیگی به شجاعی 
زاده تغییر یافته است(  به شناسنامه شماره 10 کدملی 1288665148  صادره اصفهان 
فرزند عباس در ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی  به مساحت 
982/21 متر مربع  پلاک شماره 4786   اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان می باشــد  که مقداری )500 متر مربع( از مالکیت ملک مورد تقاضای 
متقاضی در ازای واگذاری مادرش )فردوس ملابیک: مالک رسمی و مادر متقاضی( به 
وی می باشد و مقداری )500 متر مربع( دیگر هم سهم الارث متقاضی از مرحوم پدرش: 
عباس شــجاعی زاده می باشــد که نامبرده اخیرالذکر هم از محمد حسن شجاعی زاده 

فرزند مهدی ملابیک )مالک رسمی و پدر بزرگ متقاضی( واگذاری گرفته است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/22              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/07
م الف: 1583336  مهدي شبان رئیس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

حذف بهاء ثمنیه اعیانی
7/162 شماره نامه: 140285602210005736-1402/07/18 بر اساس تقاضای آقای 
جمشید شمس فرزند ادهم و ابراهیم شــمس بوانی فرزند حسین و شهرام شمس فرزند 
جمشید مبنی بر حذف عبارت »به اســتثنا بها ثمنیه اعیانی« از تمامت 8949/33 سهم 
مشاع از 972000 سهم چهار دانگ مشاع )باســتثنای بهای ثمنیه اعیانی( از ششدانگ 
پلاک 2177 اصلی بخش 6 موضوع سند انتقال شــماره 148417 مورخ 1396/2/23 
 دفترخانه 34 اصفهان که طبق ســوابق، مالک بها ثمنیه اعیانــی مزبور خانم عصمت 
نقی زاده همسر مرحوم شکراله راستی می باشد در اجرای تبصره یک ماده 105 اصلاحی 
آیین نامه قانون ثبت، کارشناس رســمی دادگســتری بهاء مورد ثبت فوق را مبلغ سه 
میلیون و ششصد و شصت هزار و چهارصد و شصت و نه تومان تعیین نموده که متقاضیان 
فوق الذکر مبلغ مزبور را طی فیش با کد رهگیری شــماره 140206210171036853 
مورخ 1402/6/21 به صندوق ســپرده ثبت تودیع نموده و اعلام داشته از نشانی مالک 
بهاء اعیانی مذکور و حیــات یا ممات وی اطلاعی ندارد لذا مراتــب فقط یک مرتبه در 
روزنامه کثیرالانتشار آگهی می شود تا ذینفع جهت اخذ سپرده مذکور به اداره ثبت اسناد 
و املاک جنوب شرق اصفهان واقع در شهر بهارســتان روبروی دریاچه زیتون مراجعه 
نماید و در صورتی که مدعی تضییع حق باشــد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت یکماه 
به مراجع صالحه قضایی مراجعــه و گواهی طرح دعوی را به این اداره تســلیم نماید. 
 در صورت عدم ارائه گواهی طرح دعوی عبارت »به اســتثنا بها ثمنیه اعیانی« از ســند 
فوق الذکر حذف خواهد شد. م الف: 1584059 حمیدرضا خسروی مدیر واحد ثبتی 

حوزه ثبت ملک  جنوب شرق اصفهان 
حذف بهاء ثمنیه اعیانی

7/163 شــماره نامه: 140285602210005734-1402/07/18 بر اساس تقاضای 
خانم عصمت صالحی بوانی فرزند یوســفعلی مبنی بر حذف عبارت »به استثنا بها ثمنیه 
اعیانی« از ششدانگ پلاک 833 فرعی از 2177  اصلی بخش 6 موضوع سند تک برگی 
به شناسه یکتا 140220302210004913 که طبق سوابق، مالک بها ثمنیه اعیانی مزبور 
خانم عصمت نقی زاده همسر مرحوم شکراله راستی می باشد در اجرای تبصره یک ماده 
105 اصلاحی آیین نامه قانون ثبت، کارشــناس رسمی دادگستری بهاء مورد ثبت فوق 
راصفر ریال اعلام نموده و  متقاضی اعلام داشته از نشــانی مالک بهاء اعیانی مذکور و 
حیات یا ممات وی اطلاعی ندارد.  لذا مراتب فقط یک مرتبه در روزنامه کثیرالانتشــار 
آگهی می شــود تا ذینفع جهت اخذ ســپرده مذکور به اداره ثبت اسناد و املاک جنوب 
شرق اصفهان واقع در شهر بهارستان روبروی دریاچه زیتون مراجعه نماید و در صورتی 
که مدعی تضییع حق باشد از تاریخ انتشــار این آگهی به مدت یکماه به مراجع صالحه 
قضایی مراجعه و گواهی طرح دعوی را به این اداره تســلیم نماید. در صورت عدم ارائه 
گواهی طرح دعوی عبارت »به استثنا بها ثمنیه اعیانی« از سند فوق الذکر حذف خواهد 
شد. م الف: 1584053 حمیدرضا خسروی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک  جنوب 

شرق اصفهان 



افزایش جمعیت و مصرف کنندگان، توسعه صنایع آب 
بر، افزایش برداشت و مصرف بی رویه آب در بالاست 
رودخانه و انتقال آب به استان های دیگر از مهم ترین 
عوامل قطع و وصل شدن جریان آب در این رودخانه 

است

مانور سیل در 
دریاچه فشافویه

رزمایــش مقابلــه با ســیلاب 
بانــوان جمعیــت هــلال احمر 
به منظــور  آمادگــی در مدیریت 
بحران چهارشنبه ۱۹ مهر ۱۴۰۲ با 
حضور پیر حسن کولیوند، رییس 
جمعیت هلال احمــر در دریاچه 

فشافویه برگزار شد. 

عکس   خبر

کشف و تحویل سه نوزاد سنجاب ایرانی به مرکز بازپروری و تیمار حیات وحش استان اصفهان
سه نوزاد سنجاب ایرانی کشف شده به مرکز بازپروری و تیمار حیات وحش استان اصفهان در پارک ملی و پناهگاه حیات وحش کلاه قاضی، منتقل شدند.رییس اداره حفاظت 
محیط زیست شهرستان مبارکه گفت: سه نوزاد سنجاب ایرانی کشف شده  که از جوندگان زیستگاه های زاگرسی به شمار می روند، به منظور تیمارداری و رهاسازی در زیستگاه های 
طبیعی خود، به مرکز بازپروری و تیمار حیات وحش استان اصفهان در پارک ملی و پناهگاه حیات وحش کلاه قاضی، منتقل شدند.مهدی انصاری افزود: یا اعلام گزارش دریافتی 
مردمی مبنی بر وجود چند سنجاب نابالغ در یکی از واحد های صنعتی تولید کننده پالت های چوبی در شهرســتان مبارکه،محیط بانان این اداره به محل مراجعه و با همکاری 
کارکنان آن واحد صنعتی، نسبت به زنده گیری سه نوزاد سنجاب ایرانی متعلق به استان های غربی کشور که داخل شکاف تنه یک اصله درخت صنوبر آشیانه داشتند، اقدام کرده 
و  سنجاب ها جهت تیمار و نگهداری موقت به مرکز بازپروری و تیمار حیات وحش پارک ملی و پناهگاه حیات وحش کلاه قاضی تحویل داده شدند.وی گفت: در حال حاضر  
سنجاب ها از نظر سلامت عمومی و چابکی وضعیت مطلوبی دارند و در زمان موعد به زیســتگاه طبیعی خود منتقل و رهاسازی خواهند شد.سنجاب ایرانی یکی از گونه های 
زیستی ارزشمند ارتفاعات زاگرس بوده که دارای جایگاه و نقش اکولوژیکی ویژه در زیست بوم جنگلی بلوط از جمله جابه جایی و جوانه زدن بذر بلوط، حفظ جنگل و زنجیره های 
غذایی دارد. مرحله نخست مرکز بازپروری و تیمار حیات وحش پارک ملی و پناهگاه حیات وحش کلاه قاضی در استان اصفهان همزمان با آیین افتتاح طرح های محیط زیست 

هشت استان کشور با حضور مجازی علی سلاجقه، معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست در تاریخ ۱۸ خردادماه ۱۴۰۲، افتتاح و به بهره برداری رسید.

فرمانده یــگان حفاظت منابع طبیعــی و آبخیزداری 
استان اصفهان با اشاره به وضعیت و آمار قاچاق چوب 
طی شش ماه نخست سال جاری در استان گفت: در 
این مدت بالغ بر ۴.۵ تن زغال و ۴۷ تن چوب جنگلی 
در استان کشــف و ضبط شــده و قاچاق چوب زخم 
عمیقی بر جنگل های زاگرس است.سرهنگ علیرضا 
طاهری در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا، بــا بیان اینکه 
قاچاق چوب زخم عمیقی بر جنگل های زاگرس است، 
اظهار کرد: نقش درخت جنگلی بلوط که رویشگاه آن 
در مناطق کوهستانی زاگرس است در مبارزه با آلودگی 
محیط زیســت، کنترل گردوغبار، فرســایش خاک، 
ترسیب کربن، حفظ آب و تولید اکسیژن مهم و حیاتی 
است.وی با اشــاره به اینکه غیر از درختان بلوط که در 

استان های منطقه زاگرس توسط سودجویان قطع و 
قاچاق می شود، تاغزارهای استان همچنان مورد هجوم 
سودجویان است، افزود: در شش ماه امسال، ۱۸ فقره 
قطع درختان جنگلی در استان به ویژه تاغ زارهای شرق 

اصفهان توسط افراد سودجو صورت گرفته است.
فرمانده یــگان حفاظت منابع طبیعــی و آبخیزداری 
استان اصفهان ادامه داد: ماموران یگان حفاظت منابع 
طبیعی با گشت و پایش در مناطق از عرصه های طبیعی 
حفاظت می کنند، به طوری که در نیمه نخســت سال 
جاری، قاچاق درختان بلــوط و تاغ در کوره های تولید 
زغال خمینی شــهر، فلاورجان، شهرستان اصفهان و 
نجف آباد توسط نیروهای یگان حفاظت منابع طبیعی 
کشف و ضبط شده است.وی با تاکید بر برخورد قانونی 

با سودجویان قاچاق چوب تصریح کرد: در شش ماهه 
امســال، تعداد ۲۴ نفر از متخلفان و قاچاقیان چوب 
دستگیر و تحویل مراجع قضایی شــدند و ۱۹ وسیله 
نقلیه نیز توقیف شده است.سرهنگ طاهری اضافه 
کرد: بازدید از کارگاه های تولیــد زغال چوب و کنترل 
خودروها از جمله اقدامات یگان حفاظت منابع طبیعی 
استان برای جلوگیری از قاچاق چوب است؛ همچنین 
همکاری بسیار خوب نیروی انتظامی و دستگاه قضائی 

در این امر اثرگذار بوده است.

فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان مطرح کرد:

قاچاق چوب، زخم عمیقی بر تن جنگل های زاگرس

 تشریح راهبرد های اساسی برگزاری انتخابات در 
استان اصفهان

استاندار اصفهان راهبرد های اساسی برگزاری انتخابات شایسته در استان اصفهان را تشریح کرد.
استاندار اصفهان در نشست مشترک ســتاد انتخابات اســتان با هیئت های اجرایی و نظارتی 
انتخابات در استان به تشریح راهبرد های اساسی برگزاری انتخابات شایسته در استان پرداخت.

 سیدرضا مرتضوی در این نشست گفت: در اســتان فرآیند انتخابات ذیل چهار راهبرد )امنیت، 
سلامت، رقابت و مشارکت( که مورد تاکید مقام معظم رهبری قرار گرفته است انجام خواهد شد.

مرتضوی ادامه داد: فعالیت های ســتاد انتخابات و کارگروه های اجرایی انتخابات، زمینه ســاز 
آمادگی اســتان برای برگزاری بهترین و امن ترین انتخابات با مشــارکت گسترده در عین حال 

سالم و با در نظر گرفتن شرایط رقابتی یکسان برای همه داوطلبان است.
وی گفت: از مجموعه هیئت های نظارت و شهرســتان ها بابت پشــتیبانی و حمایتی که تاکنون 
داشته اند تا در زمان مقرر هیئت های اجرایی تشکیل شوند، قدردانی می کنم. مرتضوی افزود: با 
همراهی و همکاری های صورت گرفته پیش از پایان موعد مقرر قانونی تمامی ۶۲ هیئت اجرایی 

انتخابات در بخش ها و شهرستان های مختلف و حوزه های اقلیت های استان تشکیل شدند.
استاندار درخصوص زمینه سازی برای مشــارکت همگانی در انتخابات، گفت: از مدت ها قبل به 
فرمانداران توصیه کردیم تا از هر فرصتی برای برقراری ارتباط بیشــتر با مردم، افزایش سرمایه 

اجتماعی و کاهش مشکلات بهره مند شوند.
مرتضوی متذکر شد: جبهه مواجه ما به عنوان خادمان مردم و ایران اسلامی، جبهه امید است و 
این امید به نحو دیگر و نامطلوبی در جبهه کفر نیز وجود دارد از این رو با عملکرد خوب و شایسته 
ما، امید جبهه دشمن برای همیشه به یأس و ناامیدی مبدل می شود. مرتضوی گفت: بسیاری از 
نقشه های دشمن برای مردم ما با مشارکت گسترده، استمرار و امتداد خود را از دست می دهد.

وی اضافه کرد: از طرفی کاهش حضور و مشارکت در انتخابات طمع را در دل دشمن ایجاد می کند 
به همین دلیل بایستی همه بضاعت در دسترس و ممکن را برای افزایش مشارکت همگانی در 
انتخابات به کار ببریم. استاندار اصفهان با اشاره به اینکه افزایش مشارکت در انتخابات لوازمی 
دارد، گفت: حفظ بی طرفی و نبــود هرگونه اقدام له یا علیه کاندیدا هــای انتخابات بعنوان یک 

راهبرد اساسی مد نظر است.
استاندار اصفهان افزود: به عنوان مجریان انتخابات، بر ما حرام است که وارد منازعات له یا علیه 
نامزد ها شــویم. مرتضوی عنوان کرد: امیدآفرینی در کنار تلاش هایــی که صورت می گیرد برای 
همه گروه ها و جریان ها اتفاق بیفتد. وی ادامه داد: در بررســی صلاحیت ها، بخشی که متوجه 

هیئت های اجرایی است از همه کیان مسئولیت خود دفاع کنید و نسبت به آن حساس باشید.
مرتضوی متذکر شــد: همه اعضا در هر عنوانی که هســتند نســبت به قانون انتخابات اشراف 
اطلاعاتی کامل و دقیق داشته باشند. این اصل مهم را بدانید که در مجموع، ریلی که بر آن حرکت 
می کنید، ریل و مسیر قانون است. استاندار اصفهان تشریح کرد: ممکن است بسیاری از جریانات 
سیاسی، فرهنگی و ... در جریان انتخابات شما را از ریل قانون و قانون مداری منحرف کنند از این 

رو نسبت به رویکرد و اعمال خود ثابت باشید.
وی  افزود: جلســاتی که برگزار می کنید را امانت تصور کنید و به حفظ ایــن امانت خود را مقید 
بدانید. اســتاندار اصفهان تاکید کرد: در برخورد با تخلفات وارد تنش ها نشوید، تخلفات مستند 

سازی و به مراجع قانونی اعلام شود و از هرگونه تنش فاصله بگیرید.
استاندار تصریح کرد: در این راستا از ظرفیت هماهنگی و همدلی که در استان میان حوزه اجرای 
انتخابات و دستگاه قضایی وجود دارد به نحو مطلوب برای برگزاری انتخابات با کمترین تخلف 

استفاده کنید.
مرتضوی اظهار کرد: هر چقدر این فضا امن و آرام باشد، امید مردم به مشارکت و امید کاندیدا ها 

به رقابت بیشتر می شود.

خبر روزخبر

رییس ستاد انتخابات استان اصفهان:

ثبت نام نهایی انتخابات مجلس 
۲۷ مهر ماه آغاز می شود

رییــس ســتاد انتخابــات اســتان اصفهان 
گفت: مرحله نهایی برای ثبــت نام داوطلبان 
دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شــورای 
اســلامی ۲۷ مهر ماه آغاز می شود.محمدرضا 
جان نثاری در نشست مشترک ستاد انتخابات 
استان با هیئت های اجرایی و نظارت انتخابات 
در استان اصفهان ضمن تبریک پیروزی های 
جبهه مقاومت در روزهای اخیر، اظهار داشت: 
تاکنون مراحل اجرای انتخابات در اســتان با 
موفقیت انجام شده است.وی ادامه داد: مرحله 
پیش ثبت نام متقاضیــان انتخابات مجلس 
شورای اسلامی انجام شد و مدارک متقاضیانی 
که مرحله پیش ثبت نام را انجام دادند صحت 
ســنجی و نتایج آن اعلام شــد، مرحله بعدی 
پس از پایان یافتن فرصت اعتراض و بررسی 
اعتراضات، ثبت نام نهایی است.رییس ستاد 
انتخابات اســتان اصفهان خاطرنشــان کرد: 
متقاضیان می توانند با ارائه کد رهگیری که در 
اختیار دارند به صورت الکترونیک از ۲۷ مهرماه 
به مدت یک هفته مرحله ثبت نام نهایی را انجام 
دهند.وی متذکرشد: پیشنهاد می کنیم کسانی 
که قصد انجام مرحله ثبت نــام نهایی را دارند 
در روزهای نخســت اقدام کنند و ثبت نام را به 
روزهای پایانی واگذار نکنند.جان نثاری افزود: 
باتوجه به اعلام و انتشار فرآیندهای انتخابات 
پیشنهاد می شود، افرادی که قصد کاندید شدن 
در انتخابات را دارند تقویم انتخابات را به صورت 
دقیق مطالعه کنند.مهدی سلیمانی، دبیر ستاد 
انتخابات اســتان اصفهان نیز در این نشست، 
گفت: در مرحله نخست فرآیند انتخابات، پیش 
ثبت نام متقاضیان صورت گرفت، در مرحله دوم 
صحت ســنجی مدارک انجام شد و اکنون در 
مرحله سوم قرار داریم که براساس آن بایستی 

هیئت های اجرایی در استان تشکیل می شد.
وی با اشــاره به تشــکیل ۶۲ هیئــت اجرایی 
انتخابات در استان اصفهان، افزود: هیئت های 
اجرایی مجموعا از ۱۱ نفر تشــکیل می شوند و 
فرماندار یا بخشدار مرکز حوزه انتخابیه به عنوان 

رییس هیئت اجرایی انتخاب می شود.

جامعه
شنبه 22 مهر 1402 / 28 ربیع الاول 1445 / 14 اکتبر 2023 / شماره 3925

جامعه
راه اندازی دانشکده های ماموریت محور در دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد اصفهان
۲۲ دانشکده ماموریت محور موضوعی و فناوری در نیم سال اول سال تحصیلی در دانشگاه های 

آزاد اسلامی استان ها به طور آزمایشی در حال راه اندازی است.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی در حاشــیه نشست رؤســا و معاونان هماهنگی دانشگاه های آزاد 
اسلامی ۱۵ استان به میزبانی دانشگاه آزاد اسلامی واحد اصفهان )خوراسگان( با بیان اینکه این 
دانشگاه به دو عامل اقبال اجتماعی و مطلوبیت اجتماعی رشته ها توجه دارد، گفت: در کنار این دو 
مؤلفه، علم و فناوری آینده نیز مد نظر دانشگاه اســت و اکنون ۲۸ درصد رشته های دانشگاه آزاد 
اسلامی از لحاظ اقبال اجتماعی در وضعیت عالی قرار گرفته و ۴۰ درصد رشته ها نیز از نظر مطلوبیت 

آمایشی در این جایگاه قرار دارند.
محمد مهدی طهرانچی افزود:راه اندازی دانشکده های آب، غذا و فراسودمند )حوزه کشاورزی(، 
حکمرانی، هنر و رسانه و تعلیم و تربیت اسلامی از جمله این برنامه ها که با نگاه آمایشی در تعدادی 
از واحد ها و مراکز دانشگاه آزاد اسلامی اســتان ها در نیمسال اول سال تحصیلی کنونی تاسیس 

می شوند.
وی اضافه کرد: تحول در رشته های تحصیلی هم در این دانشکده ها صورت می گیرد.

رییس دانشگاه آزاد اسلامی ، با بیان اینکه در سند آمایش دانشگاه آزاد اسلامی ماموریت گرایی و 
در یک نگاه کشوری، همه استان ها به جز تهران به ۸۹ ناحیه تقسیم شده است، گفت: بر این اساس 
۳۳ ناحیه در خوشه علمی پژوهشی، ۴۰ ناحیه در خوشه علمی فناوری همچنین ۱۷ ناحیه در حوزه 
بین المللی و ۴۳ ناحیه در حوزه ملی قرار گرفته و ماموریت ۲۷ درصد نواحی علمی پژوهشی، ۳۰ 

درصد علمی فناوری و ۴۳ درصد علمی مهارتی است.
طهرانچی افزود: اصفهان یکی از استان های پیشرو در عبور از دو گانه صرف علم و فرهنگ دانشگاه 
آزاد اسلامی و تبدیل شدن به علم، فرهنگ و فناوری است و امیدوار به بستر ساز دیده شدن اشتغال 

در این دانشگاه هستیم.
هم اکنون حدود ۹۰۰ هزار دانشجوی کاردانی و کارشناسی و حدود ۷۰ دانشجوی کارشناسی ارشد 
و دکترا در ۲۷۶ واحد و ۱۳۰ مرکز دانشــگاه آزاد اسلامی کشــور در حال تحصیل هستند که پیش 

بینی می شود با ثبت نامی های جدید این تعداد در مجموع به یک میلیون و ۳۰۰ هزار نفر برسد.
در نشستی، رؤسا و معاونان هماهنگی دانشگاه های آزاد اسلامی ۱۵ استان به میزبانی دانشگاه آزاد 
اسلامی واحد اصفهان )خوراسگان(، درباره آمایش به گفتگو، انتقال تجربه و تبادل نظر پرداختند.

 
کمک های قرارگاه سیدالشهدای اصفهان به دانش آموزان 

نیازمند
به همت قرارگاه سیدالشهدای اصفهان، هزار و ۵۰۰ بسته نوشت افزار و کیف به ارزش ۸۰۰ میلیون 

تومان بین دانش آموزان نیازمند استان توزیع شد.
فرمانده قرارگاه سیدالشــهدای اصفهان گفت: در اجرای ماموریت های محرومیت زدایی ابلاغی 
رهبر معظم انقلاب به سپاه، برنامه های عمرانی همچون آبرســانی به مناطق روستایی، بهسازی 

خانه ها، لایروبی قنات ها، ساخت و مرمت مساجد و برنامه های فرهنگی را در دستور کار داریم.
سردار جواد استکی اضافه کرد: توزیع لوازمِ مدرسه شــامل کیف و نوشت افزار در مناطق محروم 

استان هم به عنوان برنامه فرهنگی در مراحل مختلف اجرا می شود.
وی اضافه کرد: کفش و لباس هــم به ارزش ۴۰۰ میلیون تومان بین کــودکان و نوجوانان مناطق 
محروم استان در حال توزیع است.به همت قرارگاه سیدالشــهدای اصفهان، تاکنون، بیش از ۶۰ 
هزار بسته کیف، نوشت افزار و لباس با ارزش بیش از ۱۰ میلیارد تومان بین دانش آموزان مناطق 

محروم استان اصفهان توزیع شده است.

با مسئولان

براساس شواهد تاریخی، رودخانه اصفهان از دیرباز دائمی بوده و در گذشته فصلی نبوده است؛

 روزی روزگاری زاینده رود

یک استاد دانشگاه گفت: شواهد و اسناد تاریخی و علمی نشان می دهد 
که زاینــده رود از دیرباز، رودخانه دائمی بوده و ادعــای فصلی بودن آن، 
بدون شک غلط است.سعید سلطانی کوپایی اظهار کرد: بررسی شواهد و 
مدارک موجود نشان می دهد که از سال های دور در اطراف این رودخانه، 
شهرنشینی و کشاورزی وجود داشته و همه این موارد در شرایطی شکل 
گرفته که زاینده رود، دائمی بوده و جریان پایدار داشته است.وی با تاکید 
بر اینکه نامگذاری این رودخانه به »زاینده رود« نیز دلیل دیگری بر دائمی 
بودن آن است، اظهار داشت: در حفاری هایی که در کلانشهر اصفهان برای 
راه اندازی قطار شهری صورت گرفت، به لایه هایی با مواد آلی رسیدند که 
گویای پوشش گیاهی خوب منطقه در  ســال های دور است.این استاد 
دانشگاه همچنین به تصاویر هوایی از سال ۱۳۳۵ و تصاویر ماهواره ای 
مربوط به چهار دهه گذشــته اشــاره و اضافه کرد: این مدارک نیز نشان 
می دهد که رودخانه زاینده رود به طور کامل آب داشــته است.سلطانی 
با اشــاره به آبرفت های اطراف رودخانه زاینده رود خاطرنشــان کرد: به 
طور مســلم این آبرفت ها به دلیل جریان دائمی رودخانه ایجاد شده به 
طوری که اگر به سمت شرق اصفهان و تالاب گاوخونی برویم از»روشن 
دشت« و »رودشت« تا »ورزنه« اراضی کشاورزی زیادی وجود دارد که 
نشــان می دهد به دلیل جریان دائمی آب حتی در تابستان، این سطح 
وسیع از کشت و کشاورزی شکل گرفته است.این پژوهشگر هیدرولوژی 

)آب شناسی(، رودخانه ای را فصلی خواند که در مواقعی که سیل اتفاق 
می افتد آب در آن جاری شود و وقتی سیلی وجود نداشته باشد، خشک 
اســت و گفت: در واقع به رودخانه فصلی، » مسیل « هم گفته می شود.

سلطانی ادامه داد: اگر زاینده رود در گذشته، فصلی بود به طور حتم به آن 
مسیل هم می گفتند درحالی که هیچ سند و مدرکی دال بر این قضیه وجود 
ندارد زیرا این رودخانه، جریان پایه آب را داشته است.وی که تحقیقاتی 
درباره خشکسالی و سیلاب نیز داشته است، درباره برخی مطالب که در 
آن ادعا می شود زاینده رود در سال های دور در برخی مواقع خشک شده 
است، توضیح داد: ممکن اســت جریان آب زاینده رود در برخی سال ها 
که خشکسالی شدید در منطقه حاکم بوده به مدت کوتاه و یا در ماه هایی 
مانند مرداد و شهریور به حداقل رسیده باشد.این استاد دانشگاه اضافه 
کرد: اما باید توجه کنیم کم شــدن جریــان آب در رودخانه در یک ماه از 
سال یا در برخی سال های خشکسالی، دلیلی بر فصلی بودن آن نیست، 
زیرا اگر فصلی بود، هر سال این اتفاق می افتاد و جریان آب فقط هنگام 
سیل یا بارندگی شــدید در آن وجود داشت اما نگاهی به شواهد و قرائن 
گذشته، چنین چیزی را نشان نمی دهد.ســلطانی با بیان اینکه قطع و 
وصل شدن جریان زاینده رود در اصفهان از دهه گذشته آغاز شده است، 
تاکید کرد: افزایش جمعیت و مصرف کنندگان، توســعه صنایع آب بر، 
افزایش برداشت و مصرف بی رویه آب در بالاست رودخانه و انتقال آب 

به استان های دیگر از مهم ترین عوامل قطع و وصل شدن جریان آب در 
این رودخانه است.زاینده رود با حدود ۴۹۰ کیلومتر بزرگ ترین رودخانه 
منطقه مرکزی ایران اســت که از کوه های زاگرس مرکزی بویژه زرد کوه 
سرچشمه گرفته و در فلات مرکزی ایران به سمت شرق پیش می  رود و 
به تالاب گاوخونی در شرق اصفهان می  ریزد.مهدی یزدی، استاد دانشگاه 
در رشته چینه و فسیل نیز گفت: کاوش های انجام شده نشان می دهد 
که انسان های اولیه شــکارگر و جمع کننده از حدود ۴۲ هزار سال پیش 
در مســیر رودخانه زاینده رود از چلگرد تا ورزنه زندگی می کردند.یزدی 
با تاکید بر اینکه رودخانه زاینده رود در هزاران سال گذشته بسیار وسیع 
بوده و چندین دریاچه بزرگ در اطراف آن وجود داشته است، خاطرنشان 
کرد: بر اساس شواهد موجود، دریاچه بزرگی در اطراف حسن آباد مبارکه 
و دریاچه دیگری از دولت آباد ) در شــمال اصفهان( تا منطقه گورت ) در 
شرق اصفهان( وجود داشته است.همچنین دستاوردهای کاوش باستان 
شناسی در منطقه »کفرود ورزنه« در شرق اصفهان، شرایط مساعد زیستی 
این منطقه در عصر مفرغ را نشان می دهد که به گفته کارشناسان به واسطه 
جریان دائمی رودخانه زاینده رود بعنوان تنها رودخانه های جاری در فلات 

مرکزی ایران شکل گرفته است.
۱۸ مهر در روزشــمار مناســبت های محیط زیســتی به روز »نکوداشت 

زاینده رود« نامگذاری شده است.



پزشک تیم فوتبال سپاهان:

مغانلو و شکاری، کمتر از یک ماه دیگر آماده بازی می شوند
پزشک تیم سپاهان با تشریح آخرین وضعیت بازیکنان مصدوم گفت: مصدومیت مغانلو و شکاری از مهاجمان آنچنان طولانی نیست و این دو بازیکن کمتر از یک 
ماه دیگر آماده حضور در میادین فوتبال هستند.عباسعلی ربیعی درخصوص آخرین وضعیت شهریار مغانلو، مهاجم ملی پوش سپاهان اظهار کرد: مغانلو در تمرین 
روز قبل از مسابقه با صنعت نفت آبادان از ناحیه عضله دوقلوی ساق پا دچار کشیدگی شده و در حال حاضر تحت درمان است.پزشک سپاهان درخصوص وضعیت 
رضا شکاری، دیگر مهاجم مصدوم گفت: شــکاری از ناحیه روی پای خود دچار یک مصدومیت جزئی اســت و در حال حاضر تحت درمان قرار دارد اما مصدومیت 
این بازیکن طولانی نخواهد بود.به گفته ربیعی، میزان دوری رضا شکاری و شهریار مغانلو از سپاهان کمتر از یک ماه خواهد بود.ربیعی همچنین درخصوص آخرین 
وضعیت امید نورافکن گفت: نورافکن ۲.۵ ماه از مصدومیت خود را طی کرده، هنوز در حال طی مراحل درمانی خود بوده و برای بازگشــت به تمرینات نیازمند زمان 
است.فولاد مبارکه سپاهان با سرمربیگری ژوزه مورایس در مسابقات لیگ برتر فوتبال و لیگ قهرمانان آسیا شرکت دارد و اکنون با ۱۱ امتیاز در رده چهارم جدول رده 

بندی قرار گرفته است.
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سرانه ورزشی دانش آموزان در اصفهان ۶۲ سانتی متر مربع 
است

معاون تربیت بدنی و ســامت اداره کل آموزش و پرورش اصفهان گفت: سرانه فعلی ورزشی دانش 
آموزان در این استان ۶۲ سانتی متر مربع است که نیازمند تاش و امکانات بیشتر برای افزایش است.

آذرکیوان امیرپور روز پنجشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: با اقدامات صورت گرفته در قالب احداث و 
افتتاح سالن های ورزشی چندمنظوره، زمین های چمن و مجهز کردن مدارس شهری و روستایی به 
امکانات و تجهیزات ورزشی، سرانه ورزشی دانش آموزان در استان به بالغ بر ۶۲ سانتی متر رسیده که 

نسبت به ۱۰ سال  گذشته حدود ۵۰ درصد افزایش یافته است.
وی تصریح کرد: در سال تحصیلی جاری شرایط نشاط، پویایی و تحرک سالم دانش آموزان در مدارس 

استان با افزایش سرانه و تجهیزات ورزشی فراهم شده است.
وی با تاکید بر اهمیت پرداختن و توسعه ورزش در مدارس و در بین دانش آموزان گفت: ورزش که با 
کلمه سامت و تندرستی همواره همراه است دانش آموزان را از بسیاری از آسیب های اجتماعی دور 
می کند و به نوعی مانع گرایش آنها به سمت مخاطرات و تهدیداتی است که به لحاظ روحی و جسمی 
آنها را تحت تاثیر قرار می دهد.معاون تربیت بدنی و سامت اداره کل آموزش و پرورش اصفهان افزود: 
به این دلیل موضوع ورزش و فعالیت های مرتبط با آن در مدارس اصفهان با نگاهی ویژه تر و کارشناسی 
در سال تحصیلی جاری مواجه است و برای این منظور از معلمان تخصصی در رشته درسی ورزش در 
بسیاری از مدارس استفاده شده است.وی، توسعه مســابقات ورزشی از سطح درون مدرسه ای به 
مسابقات استانی و کشوری را یکی دیگر از اقدامات مهم در راستای توسعه ورزش در مدارس استان 
برشمرد و گفت: رغبت و گرایش دانش آموزان به رشته های ورزشی در کنار فراگیری درس ها، رفتارهای 

صحیح اجتماعی را به آنها می آموزد.
امیرپور با اشاره به اجرای طرح »اســتعدادیابی و هدایت ورزشی« در مدارس استان اصفهان گفت: 
این طرح در سال گذشته به صورت آزمایشی و در سالجاری به صورت گسترده با به کارگیری مربیان و 
معلمان متخصصی در مدارس ابتدایی استان ویژه دانش آموزان پایه سوم در تمام رشته های ورزشی 

و به منظور شناسایی استعدادهای آنها طراحی و اجرا شده است.
وی یادآور شد: تمام تاش مجموعه آموزش و پرورش به ویژه در حوزه ورزش و سامت، تحقق شعار 
»معلم امید آفرین و مدرسه بانشاط« است که عاوه بر ایجاد نشــاط و پویایی برای دانش آموزان، 
خانواده های آنها نیز در این امر سهیم شدند و می توانند در قالب طرح  »شهید خرازی« به همراه اولیای 
خود از فضاهای ورزشی آموزش و پرورش به صورت رایگان استفاده  کنند که به این منظورر روزهای 

پنجشنبه »طرح مادر و دختر« و در روزهای جمعه »طرح پدر و پسر« اجرا می شود.
 

مخالفت جدی سازمان لیگ با پیشنهاد مهم باشگاه!
رسپولیس هم مثل اســتقال اســتادیوم دوم خود را برای برگزاری بازی های لیگ برتر به سازمان 
لیگ معرفی کرد.وزارت ورزش و جوانان در تاش است با انتقال بازی های استقال و پرسپولیس به 
استادیوم دیگر استادیوم آزادی را به صورت اصولی بازسازی و چمن این استادیوم را ترمیم کند.به دنبال 
این اعام باشگاه استقال استادیوم امام رضای مشهد را به عنوان استادیوم دوم خود به سازمان لیگ 
معرفی کرد و حالا منتظر است شورای تامین امنیت استان در این باره اظهار نظر کند.تیم پرسپولیس 
استادیوم شــهید کاظمی را به عنوان استادیوم دوم خود به ســازمان لیگ معرفی کرد. پرسپولیس 
نمی تواند دیدارهای خود را در این استادیوم با حضور تماشاگر برگزار کند. به این خاطر که این استادیوم 
فاقد پارکینگ است و از همه مهم تر در حاشیه بزرگراه است و برگزاری بازی دراین استادیوم موجب 
ترافیک شدید در این بزرگراه آزادگان می شود. بر همین اساس قابل پیش بینی است که شورای تامین 

استادیوم شهید کاظمی را برای میزبانی از بازی های تیم پرسپولیس تایید نکند.
گویی باشگاه برگزاری بازی در استادیوم شهید کاظمی بدون حضور تماشاگر را مطرح کرده که این اصا 

باب میل کادر فنی تیم پرسپولیس و بازیکنان این تیم نیست.

زشکافه ورزش ور

واکنش باشگاه سپاهان به رای کمیته انضباطی در خصوص تخلف پرسپولیس: 

راضی به کسر امتیاز و جریمه هیچ تیمی نیستیم
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در پی رای کمیته انضباطی پیرامون باشگاه 
پرسپولیس تهران بیانیه ای منتشر کرد که در بخشی از این بیانیه آمده 
است:»این باشگاه به رقابت در چارچوب زمین فوتبال معتقد بوده و به 
هیچ وجه راضی به کسر امتیاز و جریمه هیچ باشگاه و تیمی در پی یک 

قانون پر از ایراد نیست.«
باشــگاه فولاد مبارکه سپاهان شــامگاه چهارشــنبه در پی رای کمیته 
انضباطی پیرامون باشگاه پرسپولیس تهران بیانیه ای صادر کرد که در 
این بیانیه آمده است:باشگاه فولاد مبارکه ســپاهان همان گونه که در 
ماه های گذشته و پس از اباغ دستورالعمل سقف بودجه و مقررات ناظر 
بر قراردادها بارها اعام کرده نســبت به این دستورالعمل ایرادات قابل 
توجهی را وارد می داند که ضرورت دارد نسبت به اصاح آن اقدام شود، 
لذا این باشگاه اعام می دارد به رقابت در چارچوب زمین فوتبال معتقد 
بوده و به هیچ وجه راضی به کسر امتیاز و جریمه هیچ باشگاه و تیمی در 

پی یک قانون پر از ایراد نیست.
باشگاه سپاهان افزود: البته مســئولین باشگاه پرسپولیس از ابتدای 
اباغ این دســتورالعمل بارها با اظهاراتی متفاوت، ابتدا اظهار داشــتند 
که این مقررات با هدف ضربه زدن به باشگاه پرسپولیس تدوین شده 
اســت و متعاقبا گویا مدیرعامل این باشگاه پس از حل مشکل خود از 
طریق فرمول هوادار متمول و با اهدافی خاص و با این تصور که بتواند 
منافعش را بصورت حداکثری تامین کند، اظهار داشــت که در صورت 
اجرای این قانون، هیچ باشگاهی به اندازه باشگاه پرسپولیس از نتایج 
آن منتفع نمی شــود؛ در واقع آنچه امروز هواداران باشگاه پرسپولیس 
مشاهده می کنند مشکات ناشی از حمایت از یک قانون پر از ایراد است 
که می تواند به عنوان محصول عملکرد مدیرعامل این باشگاه تلقی شود.

در ادامه این بیانیه آمده است: پرداخت های خارج از قرارداد به بازیکنان 
در برخی از باشگاه ها، محل ایراد باشگاه سپاهان بوده است که شکایت 
باشگاه سپاهان از باشگاه پرسپولیس بر همین اساس و ذیل ماده ۵۱ 
آیین نامه انضباطی و نه با استناد به مقررات اخیر تنظیم شده بود. این 
مســئله که با عنوان »هوادار متمول« بین اهالی فوتبال شناخته شده، 
بارها توسط بازیکنان، مســئولین و حتی اعضای هیئت مدیره باشگاه 
پرسپولیس در لابای مصاحبه های متعدد اذعان شده اما اینکه در رای 
کمیته انضباطی مطلبی در این خصوص به چشم نمی خورد، جای سوال 
دارد! البته باشگاه سپاهان با خوش بینی امیدوار است این موضوع به 
منزله عبور کمیته محترم انضباطی از این تخلف نبوده و اعضای محترم 

کارگروه و کمیته در حال جمع آوری مستندات مدنظر باشند.
باشگاه سپاهان تصریح کرد: از سوی دیگر با توجه به مواردی که در حکم 

کمیته محترم انضباطی در خصوص قراردادهای بازیکنان باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان به عنوان تخلف احصا شده بود به استحضار می رساند 
یکی از موارد محکومیت ســپاهان همان اســت که باشــگاه محترم 
پرســپولیس بخاطر آن محکوم شــده، عاوه بر اینکه در قراردادهای 
باشــگاه ســپاهان، بازیکنان ملزم به ارائه اظهارنامه مالیاتی هستند و 
برخاف باشگاه پرسپولیس ، باشگاه سپاهان هیچ مسئولیتی را در این 
خصوص به صورت on behalf of )یا از طرف( برعهده نگرفته است. 
اما تا پیش از این مدیران باشگاه پرسپولیس و عوامل رسانه ای آن هیچ 
موضع خاصی در مورد محکومیت باشگاه سپاهان در این مورد از خود 

بروز ندادند و حتی تنبیه سپاهان را درست تلقی می کردند.
این باشــگاه در پی رای کمیته انضباطی پیرامون باشگاه پرسپولیس 
افزود: شایان ذکر است مدیران باشگاه پرسپولیس باید از اینکه سایر 
قراردادهای آن ها چون باشگاه سپاهان توسط کارگروه ناظر بر قراردادها 
در اختیار کمیته انضباطی و رســانه های عمومی قرار نگرفت از کارگروه 
سپاسگزار باشند و از اینکه حساب های بانکی بازیکنان و اطرافیان آن ها 
و اسپانسرها و مدیران آن ها بر اساس اطاعات غلط دریافتی از برخی 
باشگاه ها و تخیات رسانه ای برخی از خبرنگاران نزدیک به این باشگاه 

ها، همچون باشگاه سپاهان بررسی نشــد از مسئولین ذی ربط تشکر 
ویژه داشته باشند.

در خصوص اتهامات بی اساسی که برخی از مسئولان باشگاه پرسپولیس 
در خصوص دریافت کارت بازی آل کثیر و دابو مطرح کرده اند، باید گفت 
حتی آن مســئول محترم کارگروه - که اتفاقا عاقه زیادی به مصاحبه 
در مورد سپاهان داشت- نیز اذعان کرد هم سقف بودجه و هم لیست 
ســپاهان جا دارد. باشگاه ســپاهان قرارداد این دو بازیکن را قبل از ۸ 

شهریور به ثبت رسانده بود و فقط منتظر دریافت کارت بازی آن ها بود.
باشــگاه ســپاهان در پایان این بیانیه اعام کرد: ویژگی بزرگ باشگاه 
ســپاهان شــفافیت و صداقت بود که به مذاق برخی دوستان خوش 
نیامده اســت امروز که بوی تخلفات برخی تیم های خاص بلند شده، 
مجددا توپخانه رسانه ای آن ها ســپاهان را هدف گرفته تا شاید بتواند، 
فشار رســانه ای مجددی روی کمیته محترم استیناف آورده و خارج از 

زمین فوتبال پیگیر دغدغه های خود باشد.
به گزارش ایرنا، کمیته انضباطی بامداد ۲۲ شهریور ۱۴۰۲، با صدور رای 
چهار امتیاز از تیم ســپاهان کســر کرد و این تیم را به پرداخت جریمه 

سنگین محکوم کرد.

ریکاوری معجزه آسای خرید جدید بارسلونا
»ویتور روکه« که گفته می شــد تا دو ماه دیگر هم قادر به بازگشت به میادین نیست، طبق ادعای 
ایجنتش از چهار هفته دیگر پا به توپ خواهد شد. سه هفته پیش بود که ویتور روکه در جریان دیدار 
بین اتلتیکو پارانائنزه و اینترناسیونال دچار مصدومیت شدید از ناحیه رباط داخلی مچ پای راست 
شد و سپس اعام شد او سه ماه دور از میادین خواهد ماند.مشکات بارسا از لحاظ فرپلی مالی و 
کاهش سقف دستمزد نیز باعث شده تا شرایط برای اضافه شدن او به بارسا در ژانویه دشوار شود. 
بارسا در واقع روکه را تابستان خرید ولی مشکات مالی اجازه نداد تا او به تیم اضافه شود و قرار شده 
زمستان پیش رو و شاید تابستان بعد او به بارسلونا ملحق شود.آندره کوری، مدیر برنامه های روکه 
و استعدایاب سابق بارسا، در مورد مصدومیت این بازیکن گفت: »روکه به خوبی در حال ریکاوری 
است و تا چهار هفته دیگر آماده خواهد شد)اتفاقی شبیه به معجزه(. او پسری جوان و قوی است 
و خدا را شکر همه چیز خیلی خوب پیش رفته است.«کوری مطمئن است که ببر کوچک برزیلی 
همین زمستان برای بارسا بازی خواهد کرد: »همه چیز آماده است تا ویتور روکه در ژانویه ۲۰۲۴ به 
بارسا ملحق شود. همه چیز بین باشگاه ها و بازیکن توافق شده است. هیچ کس چیز دیگری به من 
نگفته است، بنابراین ویتور روکه در پروژه ورزشی بارسا برای در ژانویه ۲۰۲۴ حضور خواهد داشت.«

این ایجنت همچنین تصریح کرد که بازی های پیش از المپیک در ژانویه، نباید مانعی برای اضافه 
شدن ویتور روکه به بارسا باشد: »بازی های پیش از المپیک در تقویم رسمی فیفا نیست. در این 
صورت باید با ژاوی و لاپورتا درباره کاری که می خواهند انجام دهند صحبت کنیم. بارسا باید نظر 
نهایی را بگوید؛ اما ما باید این را نیز در نظر بگیریم که هنوز هیچ کس ویتور روکه را به تیم المپیک 

برزیل دعوت نکرده است.«
 

»حمدا...« خواستار جدایی فوری از الاتحاد شد
عبدالرزاق حمدا... که پیش از این از او به عنوان گزینه پرســپولیس بــرای تقویت خط حمله نام 
برده شده بود خواستار جدایی فوری از الاتحاد شده است.به نقل از سعودی اسپورت، عبدالرزاق 
حمدا... یکی از بازیکنان خوب و باکیفیت لیگ عربســتان در سال های اخیر بوده است.حمدا... 
ابتدا برای النصر بازی می کرد؛ اما فصل گذشته راهی الاتحاد شد و توانست با این تیم قهرمانی در 
لیگ عربستان را به دست آورد.حمدا... از وضعیت خود در الاتحاد راضی نیست و خواستار جدایی 
فوری از این باشگاه شده است.رودی گالتی، خبرنگار ایتالیایی هم این خبر را تایید کرد و در صفحه 
خود در توییتر نوشت: عبدالرزاق حمدا...خواستار جدایی شده است. او به دنبال یک تجربه جدید 
است و به همین خاطر می خواهد از الاتحاد جدا شود.حمدا... ۳۲ ساله در فصل جاری ۷ بازی برای 
الاتحاد در لیگ عربستان انجام داده است که نتیجه آن ۵ گل و دو پاس گل بوده است. او در لیگ 
قهرمانان آسیا هم در یک بازی که به میدان رفته یک پاس گل داده است.پیش از این رسانه های 

عربستانی از حمدا... به عنوان گزینه اصلی پرسپولیس برای تقویت خط حمله نام برده بودند.
 

وراتی: 

به قطر رفتم تا مقابل پاری سن ژرمن قرار نگیرم
اسطوره پاری سن ژرمن پس از یک دهه حضور در این تیم راهی العربی قطر شد. مارکو وراتی پس 
از ۱۱ سال حضور در پاری سن ژرمن و کسب ۳۰ جام، در تابستان ۲۰۲۳ راهی العربی قطر شد. وراتی 
که یکی از اسطوره های پاریس به حساب می آید، در مصاحبه جدیدش در مورد عاقه اش به این 
شهر و باشگاهش حرف زد. انتقال به قطر؟ نمی خواستم به هیچ تیم دیگری در اروپا بروم تا هیچ 
وقت مقابل پاری سن ژرمن قرار نگیرم. دوست داشتم پاریس آخرین تیم من باشد. می خواهم 
تا آخر عمرم در این شهر زندگی کنم. خانواده و بچه هایم همگی اینجا مانده اند. زمانی که وقت آزاد 

داشته باشم به پاریس برمی گردم و اینجا می مانم.
 

خبر  روز

کربکندی: قلعه نویی دیگر 
حق اشتباه  ندارد 

کارشــناس فوتبال اصفهان گفت: قلعه نویی 
برای دومین بار اســت کــه هدایت تیم ملی 
در جام ملت ها را به عهده گرفته اســت و حق 
اشــتباه هم ندارد و اگر این دوره هم نتیجه 
نگیرد، برای رزومه و سابقه خودش هم خوب 
نخواهد بود.رســول کربکندی در گفت وگو با 
خبرنگار تسنیم در اصفهان،  پیرامون فهرست 
بازیکنان دعوت شده به اردوی تیم ملی اظهار 
داشت: قلعه نویی مسئولیت بزرگی را به عهده 
گرفته است؛ این دوره از جام ملت  ها، یکی از 
سخت ترین ادوار آن خواهد بود چون تیم های 
آسیایی در جام جهانی نشان دادند که چقدر 
پیشرفت و تا چه اندازه روی تیم هایشان کار 
کرده اند.وی افــزود: قلعه نویی برای دومین 
بار است که هدایت تیم ملی در جام ملت ها 
را به عهده گرفته است و حق اشتباه هم ندارد 
و اگر این دوره هم نتیجه نگیرد؛ برای رزومه 
و ســابقه خودش هم خــوب نخواهد بود؛ 
بنابراین باید از همه عواملــی که می تواند در  
نتیجه گیری تیم موثر باشــد، استفاده کند.
کارشناس فوتبال اصفهان با بیان اینکه ترکیب 
اصلی تیم حتی اگــر بازیکن جدیدی به اردو 
دعوت نشود، مشخص است، خاطرنشان کرد: 
با این حال باید دنبال چهره ها و ســتاره های 
شــاخص لیگ گشــت تا به تیم ملی کمک 
بیشتری شــود؛ باید در این فاصله کم همه 
بازیکنان را دید به طور مثال؛ چرا نباید به گلر 
ســوم تیم بازی بدهیم؟ بایــد حتما منتظر 
آسیب دیدن بیرانوند باشــیم؟ مصدومیت 
بیرانوند مسئله مهمی بود و ما باید از فیفادی 
نهایــت اســتفاده را کنیــم و دروازه بان های 
جانشین را تست کنیم.وی با تاکید بر اینکه 
»ما باید جام ملت ها را با بهترین ها شــروع 
کنیم«، اضافه کرد: من به اسامی کاری ندارم 
اما برای موفقیت در جــام بزرگی مثل جام 
ملت ها، باید بهترین هــا در اختیار تیم ملی 
باشــند اما باید ســلیقه مربی را هم در نظر 
گرفت.وی با بیان اینکه »ساختار و وار دفاعی، 
مهم ترین مســئله برای تیم ماست«، اضافه 
کرد: ما دو مهاجم خیلی خوب داریم و کسی 
نمی تواند جای آزمون و طارمی را بگیرد اما باید 

فوتبال جهان

عکس خبر  

لژیونر فوتسال در چین 
به ایران بازگشت

علی اسعدی بازیکن با تجربه مشهدی 
و فصل گذشــته تیــم هانگژوی چین 
به تیم ســن ایچ ســاوه پیوست. تیم 
سن ایچ ساوه برای تجدید قوای خود 
در ادامه مســابقات لیگ  برتر فوتسال 
ایــران ، لژیونــر فصــل گذشــته تیم 
هانگژوی چین را به خدمت گرفت تا با 
مهره و بازیکنان بیشتری برای بازی با 

مقاومت البرز آماده شوند.

هافبک تیم فوتبال ســپاهان گفت: مورایس در دنیای 
فوتبال مربی شناخته شــده ای است که سبک خاص 
خودش را دارد و با فوتبال روز آشناست. آریا یوسفی در 
گفت وگو با خبرنگار تسنیم در اصفهان، پیرامون دلایل 
موفقیت سپاهان در لیگ امسال اظهار داشت: ما امسال 
دچار مشکات زیادی شدیم اما خوشبختانه تیم با همه 
آن مشکات، دچار بحران و حاشــیه نشد و روند رو به 
رشد و پیشرفت خود را حفظ کرد؛ این خود یک کاس 
درس آموزنده و یک الگوست و نشــان می دهد که در 
ســپاهان همه کارهای خود را به خوبی بلدند و درست 
انجام می دهند.وی افزود: وقتی یک مجموعه در شرایط 
سخت و بحرانی بتواند ثبات و آرامش خود را حفظ کند، 

نشان می دهد که کل مجموعه کار خود را درست انجام 
می دهد؛ امیدوارم بتوانیم تا پایان این ثبات و قدرتمندی 
را حفظ کنیم چون که ســپاهان لایق بهترین هاســت.

هافبک جوان تیم سپاهان درباره روند این تیم در ادامه 
فصل گفت: امیدوارم روند رو به رشــد ما تداوم داشته 
باشــد و ما نیز تاش خود را چندین برابر می کنیم؛ ما 
سرمربی، کادر فنی، بازیکنان و مدیریت خوبی داریم و با 
وجود نمایش پرشور هواداران مان، هیچ بهانه ای نداریم 
که بهترین نباشیم؛ امیدوارم هر چه زودتر این حواشی 
به پایان برسند تا با تمرکز بیشــتری برای اهداف مان 
تاش کنیم.وی با بیان اینکه مورایس در دنیای فوتبال 
مربی شناخته شده ای است، درباره تاثیر این مربی بر 

پیشرفتش خاطرنشان کرد: مورایس یک مربی صاحب 
سبک است که با علم روز فوتبال آشنایی دارد و در همه 
زمینه ها بسیار سخت کوش و پیگیر است و خدا را شاکرم 
که این فرصت را به من داد، تا از این مربی بزرگ بیاموزم 
و یاد بگیرم.یوســفی در ادامه با تمجید از جو حاکم بر 
سپاهان، متذکر شد: جو سپاهان همیشه بر اساس نظم، 
قانون و از همه مهم تر دوستی و رفاقت است و همه برای 

سربلندی و پیشرفت تیم تاش می کنند.

هافبک  سپاهان: 

بازیکن خوش شانسی هستم که با »مورایس«  کار می کنم



مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان مطرح کرد:

 برخورد قاطع با سدمعبر فروشندگان موتورسیکلت در 
سطح شهر اصفهان

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان از برخورد قاطع با سدمعبر فروشندگان 
موتورسیکلت در سطح شــهر اصفهان خبر داد و گفت: ماموران اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات 
شهری شهرداری اصفهان، طبق بند »۱« ماده ۵۵ قانون شهرداری ها )سدمعبر صنوف( با متخلفان 
برخورد خواهد کرد.روح ا... ابوطالبی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: بعضی مشاغل، حرفه ها 
و مغازه داران اعم از نمایشگاه داران خودرو، موتورسیکلت فروش ها و سایر عمده فروشی های سطح 
شهر، حتی برخی شهروندان با پارک موتورسیکلت، بخشی از ســطح پیاده رو را اشغال می کنند و 
مزاحم عابران پیاده می شوند.وی افزود: بر همین اساس ماموران اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات 
شهری شــهرداری اصفهان، ابتدا طبق بند »۱« ماده ۵۵ قانون شــهرداری ها )سدمعبر صنوف( با 
متخلفان برخورد خواهند کرد و در صورت اســتنکاف و استمرار تخلف توســط کسبه، شهرداری از 
طریق بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون شهرداری ها )قانون رسیدگی به مزاحمت های شغلی(، می تواند مراتب 
تخلف را پس از تذکر و اخطار، نســبت به پلمب مغازه اقدام کند.مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات 
شهری شهرداری اصفهان تصریح کرد: بر این اساس و به منظور ایجاد نظم و امنیت ترافیکی، پلیس 
راهور شهرســتان اصفهان با هماهنگی مقام قضایی و همکاری عوامــل انتظامی، اقدام به اجرای 
طرح برخورد با تخلف سدمعبر از سوی موتورسیکلت فروشان کرد.وی ادامه داد: تیمی از ماموران 
پیشگیری و رفع تخلفات شهرداری اصفهان ابتدا با تذکر و تفهیم تخلف به متصدیان و مغازه داران 
آموزش های لازم را به آن ها ارائه می کند و در صورت استنکاف و اصرار بر تکرار تخلف و تمکین نکردن 
از قانون، اعمال قانون بر آن ها انجام خواهد شد.ابوطالبی خاطرنشان کرد: مرحله نخست این طرح 
با اعمال قانون در خیابان سروش واقع در منطقه سه اصفهان با بیش از ۳۵ فروشگاه و مغازه عرضه 
و فروش موتورسیکلت با توقیف تعدادی موتورسیکلت در پیاده رو و مرحله دوم این طرح در منطقه 
۱۰ با تذکر، صدور اخطاریه و آموزش به تعداد ۱۶ مغازه اجرا شد و به دلیل استنکاف برخی متصدیان، با 
دریافت دستورات قضایی و حضور ماموران راهور و انتظامی با متخلفان برخورد قانونی صورت گرفت.

وی با تاکید بر اینکه اداره کل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری برای ایجاد نظم و انضباط شهری و 
پیشگیری از تخلف با اجرای طرح های مقابله با سد معابر، اجازه تضییع حقوق شهروندان را نخواهد 
داد، گفت: سدمعبر موتورســیکلت ها در پیاده روها تهدیدی جدی برای امنیت عابران، مشتریان، 
ساکنان و خانواده ها محسوب می شود و طرح جمع آوری و انتقال موتورسیکلت های پارک شده در 
پیاده روها برابر با درخواست های مکرر شهروندان از پلیس صورت گرفته است.مدیرکل پیشگیری 
و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان اضافه کرد: صنف میوه فروشــان، دارندگان نمایشگاه 
خودرو، صنف اسپرت فروشی که بیشترین شاکی مربوط به آن ها می شود، موتورسیکلت فروشان 
و مغازه های بازار بزرگ اصفهان بیشترین تخلف ســدمعبر در اصفهان را دارند.وی با اشاره به آمار 
برخورد این سازمان در پنج ماه نخست امسال گفت: در شش ماه ابتدای سال جاری ۱۲ هزار و ۹۹ 
مورد تذکر و پیشگیری و برای بیش از ۳۸۸۴ واحد صنفی اخطاریه صادر شد، تعداد ۱۱ هزار و ۹۷۵ 

رفع تخلف واحد صنفی نیز در این مدت صورت گرفته است.
 

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

انتظار استمرار تحول در اتوبوس رانی اصفهان را داریم
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه مردم از هر قشری از شرکت واحد اتوبوس رانی 
انتظار خدمت رسانی دارند، گفت: انتظار استمرار تحول در شــرکت واحد اتوبوس رانی اصفهان را 
داریم.به گزارش خبرنگار ایمنا، محمد نورصالحی در آئین تکریم و معارفه خدمتگزاران شهر که در 
سالن کتابخانه مرکزی شهرداری اصفهان برگزار شد، اظهار کرد: در این مراسم قدرشناس زحمات 
تمام تلاشگران و خادمان شهر هستیم.وی افزود: در این جلسه شاهد جابه جایی مدیران درون 
بدنه مدیریت شــهری هســتیم نه تودیع آن ها، چراکه به این افراد به رغم فعالیت شبانه روزی، 
امروز عرصه جدیدی سپرده می شود تا شــاهد تحول و کارکرد جدید آن ها باشیم.رئیس شورای 
اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه یکی از این جابه جایی ها، معارفه و تکریم مدیرعامل شرکت 
واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه است که از شرکت های مهم در حوزه خدمت رسانی به شهروندان 
به شــمار می رود، تصریح کرد: »عباس روحانی« دو دوره در این مسئولیت حضور داشته است و 
همه شاهد کوشــش های این مدیر بودند و به نحو مطلوب در حد توان وظیفه خود را انجام داده 
است.وی ادامه داد: در عرصه بازرسی شهرداری اصفهان نیز در جایگاه جدید خدمت، از تجارب این 
مدیر توانمند استفاده خواهیم کرد، چراکه عرصه اتوبوسرانی کار پرزحمتی است، اما انتظار تحول و 
کار پرحجمی از مدیر جدید شرکت واحد اتوبوس رانی شهرداری اصفهان یعنی »داوود بحیرایی« را 
داریم.نورصالحی با بیان اینکه مردم از هر قشری از شرکت واحد اتوبوسرانی انتظار خدمت رسانی 
دارند، گفت: این عرصه نقش مهمی در اقتصاد خانوارهای شهری دارد، بنابراین پرداختن و توجه 
به خطوط پرمســافر، کاهش زمان سررسید اتوبوس ها و داشــتن نظم در سرویس دهی همه از 

مواردی است که باید به آن پرداخته شود.

اخبار

پای لنگ تجهیزات نمایشی و استقبال نه چندان پرشور در سی و پنجمین دوره جشنواره کودک؛

رفع تکلیف بدون نتیجه؟

سی و پنجمین دوره از جشــنواره فیلم کودک در حالی 
سپری شد که تجهیزات ســینماها از نظر فنی مشکل 
داشت و با استقبال کمی مواجه بود و صرفا رفع تکلیفی 

برای برگزارکنندگان بدون نتیجه محسوب می شود.
سی و پنجمین دوره از جشــنواره فیلم های کودکان و نوجوانان پس 
از دو دوره مســکوت کرونا در مهر ۱۴۰۲ در اصفهان برگزار شد که البته 
نسبت به سال های گذشــته رونق کمتری داشــت و تعداد فیلم ها و 
اســتقبال کنندگان روند رو به کاهشــی داشته اســت و عملًا به گفته 
کارشناســان خبر ویژه و خاصی را در این دوره از جشــنواره مشاهده 

نکرده اند.
رمضانــی از جمله خبرنگارانی اســت که تجربه حضــور در دوره های 
گذشته جشنواره را داشته است و از تفاوت این دوره با سال های قبل 
به خبرنگار مهر می گوید: ســال های گذشــته فیلم سازان بزرگ تری 
حضور پیدا می کردند و حضور چهره های معروف و به نام عرصه سینما 
بیشتر دیده می شد در حالی که این دوره منتقدان سینمایی نیز حضور 
کمرنگی داشــتند و امســال بازیگری که مشاهده شــد، سید جواد 

هاشمی و محمد فیلی بود.
وی ادامه می دهد: سال های گذشته کارناوال شادی در شهرها به راه 
می افتاد و در پارک ها و مدارس شور و شــوق کودکی حس می شد و 
هرچند که عنوان کردند برنامه های محله محوری در این راستا برگزار 
شده اما در صورت انجام، بُرد رسانه ای نداشته و این خود نقطه ضعف 
محسوب می شود. در واقع از نظر تبلیغات عملکرد ستاد اطلاع رسانی 
جشنواره و شــهرداری مناسب نبود هرچند ســعی کردند که از طریق 
فضای مجازی حضور را پررنگ نشــان دهند اما در سطح شهر به جز 
چند بنر ساده ابتکار عمل خاص و المانی دیده نمی شود و شهر، شور 

و حال کودکی ندارد.

     ضعف در تجهیزات فنی سینماهای اصفهان
آنچه که این روزها در اکران فیلم ها مشــاهده می شــد این است که 
کودکان و نوجوانان خبرنگار به کیفیت صدا و تصویر انتقاد دارند و آن 
را از سینماگران و تهیه کنندگان مطالبه می کنند در حالی که پاسخ آنها 
این است اگر فیلم در فضای بهتر و حتی تلویزیون نمایش داده می شد 
کیفیت بهتری خواهد داشت. آنها معتقدند که سینما چهارباغ از نظر 
تجهیزات فنی مناسب سازی نشــده و صدا بالانس نیست و کیفیت 
ندارد و باعث می شــود که بچه ها لذت کافی از فیلم را نبرند و این امر 

نشان می دهد که سینماهای مناسبی را برای اکران انتخاب نکردند.
محمدی از دیگر کارشناســان سینما و منتقد ســینمایی است که از 
کیفیت فیلم های اکران شده به خبرنگار مهر می گوید: اغلب فیلم های 
تولیدی مانند دهه های گذشته برای بچه ها ساخته نشده است بلکه در 

مورد بچه ها ساخته می شوند و این آسیبی برای آنهاست.
وی ادامه می دهد: فیلم ها اکثرا از جشــنواره های دیگر آمده اند و در 
این جشنواره رونمایی نشــدند. از ۱۴ فیلم بخش مسابقه جشنواره 
کودک و نوجوان، سه فیلم »کاپیتان«، »در آغوش درخت« و »هوک« 
در جشنواره فیلم فجر سال گذشــته اکران شده است. فیلم هایی که 
اگر دقیق به محتوای آنها نــگاه کنیم، ترکیبــی از فیلم های کودک و 
بزرگسال هستند و حتی در میان ۹ فیلمی که فارابی در جشنواره فیلم 
فجر چهل و یکم روی آنها ســرمایه گذاری کــرده، فیلمی مخصوص 

کودکان دیده نمی شود.
وی در خصوص اکــران فیلم های خارجی به خبرنــگار مهر می گوید: 
از ۳۹ کشور اثر فرستادند و از روز اول تاکنون مهمان خارجی چندانی 
مشــاهده نشــد و از طرفی هم خیلی دیر به اکران فیلم های خارجی 
پرداختند و باعث شد که شور و حال کمتری در این دوره از جشنواره را 
شاهد باشیم. در حالی که نسبت به سال های گذشته پخش با دوبله 

همزمان داشتیم.

    تعداد بالای خبرنگار نوجوان دلیل بر کیفیت جشنواره نیست
خبرنگار پیشکســوت دیگری هم به نبود حضور هیئت داوران اصلی 
جشنواره اشاره می کند و به خبرنگار مهر می گوید: تنها داوران نوجوان 
هســتند که رای آنها اینترنتی هســتند که آن هم معلوم نیست با چه 

مشکلاتی روبه رو خواهند بود.
وی ادامه می دهد: تبلیغات بسیاری در راستای تعداد بالای خبرنگاران 
کودک و نوجوان شده که البته دلیل بر بهبود کیفیت جشنواره نمی شود 
و آنها کامل آموزش ندیده اند و اطلاعات آنها راجع به فیلم ها کافی نبود. 
بهتر این اســت که بچه ها از مدت ها قبل و تخصصی تر آموزش ببیند 
و فنی تر از نویسنده و کارگردانان سوال بپرســند زیرا بار اطلاع رسانی 
صحیح جشــنواره به دوش خبرنگاران نوجوان است و فعالیت اصلی 

سایت جشنواره نیز از طریق خبرنگاران نوجوان تغذیه می شود.
لاهوتی معتقد است که تربیت و پرورش دادن خبرنگار نوجوان خوب 
است؛ اما باید خوب آموزش ببیند و ســطح اطلاعات بالایی را کسب 

کنند.
وی تاکید می کند: از ســویی نیز باید توجه داشــت که حضور حدود 
۹۰۰ خبرنگار و داور نوجوان وکودک در این جشنواره دلیلی بر رونق آن 
نیســت چرا که کودکان و نوجوانانی که شهروندان عادی شهر بودند از 

آن بهره ای نبردند.
از دیگر ضعف هایی که در این جشنواره می توان به آن اشاره کرد، سوق 
دادن مردم برای دریافت و رزرو بلیط به ســایت آی تیکت است، در 
حالی که اصلا نیاز به عجله و رزرو نبود و سالن ها از تماشاگر پر نمی شد 
و کلا استقبال مردم عادی ضعیف است و بیشترین میزان استقبال از 

سمت داوران کودک و نوجوان است که تعداد بالایی دارند.
حال پیش از آغاز جشنواره، مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی به برخی 
از انتقادات پاســخ داده بود کــه فیلم های کودک و نوجــوان نیازمند 
حمایت هستند و ما نیازمند احیای سینمای کودک و نوجوان هستیم 
و سال هاســت که تعداد تولیدات ما در سینمای کودک و نوجوان عدد 
قابل اعتنایی نیســت و در زمینه تولید فیلم هــای فیلم های کودک و 
نوجوان دچار اختلال و کســری تولید هستیم و فیلمسازان ما نیازمند 

حمایت هستند.
وی گفته است که گاهی می دانیم باید حمایت کنیم و این روشن است 
که فیلم کودک و نوجوان بــدون حمایت پیش نمی رود، اما مقدورات 
و امکانات ما کم اســت. به همین دلیل است که تولیدات فیلم کودک 
و نوجوان به حداقل شش یا هفت فیلم می رسد. این مشکل در دوره 

پس از کرونا به دلیل توقف در تولید بیشتر شد.
زین العابدین خاطرنشــان کرد: از طرف دیگر تا زمانی که اکران رونق 
پیدا نکند، شــاید تولید به فعلیت نرســد و باید در این زمینه سازوکار 
حمایتی و مهندسی معکوس داشته باشیم. بنابراین، تعداد فیلم های 
اکران شــده در نقطه مطلوب و آرمانی ما نیســت و از میان ۵۱ فیلم، 
بعضی ویدئویی بودند که پروانه نمایش آنها تبدیل به ویدئویی شد و 
تعدادی فیلم سینمایی هم داشتیم که یا اکران عمومی شدند و طبق 
ضوابط امکان نمایش در جشنواره فیلم کودک و نوجوان را نداشتند یا 
بعضی دیگر چون در روزهای آینده نوبت اکران داشتند، نتوانستند در 

جشنواره حاضر شوند.
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آگهی تحدید حدود عمومی نوبت دوم سال 1402 
حوزه ثبتی جوشقان قالی

7/159 پیرو آگهی های نوبتی قبلی و بموجب ماده 14 قانون ثبت اسناد و املاک 
تحدید حدود املاک واقع در حوزه ثبتی جوشــقان قالی بشرح ذیل صورت می 

گیرد:
شماره های فرعی از شماره یک اصلی جوشقان قالی

550 - اقای محمدرضا صادق پور فرزند رضا بشــماره شناســنامه 27 صادره از 
کاشان  ششدانگ یک باب کاهدان  واقع در کوی میانده جوشقان 

1782 - اقای یعقوب منتی پرچل  فرزند قلی بشــماره 4160051685 صادره از 
الیگودرز و غیره ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی دو قفیزی در دشت کوهین

1793- اقای یعقوب منتی پرچل فرزند قلی بشــماره 4160051685 صادره از 
الیگودرز و غیره ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی یک جریبی در دشت کوهین

4660- اقای محمود گلی فرزند میرزامحمد بشــماره شناســنامه 71 صادره از 
کاشان ششدانگ یکدرب باغ مشجر و محصور  واقع در مزرعه لاستان به مساحت 

518/98 متر مربع         
)در روز شنبه   1402/08/13(

شماره های فرعی از 21 اصلی واقعات در کامو
1078- اقای مهدی رضا دوست فرزند رضا بشــماره شناسنامه های  50وغیره 
ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی واقع در دشــت مالون کامو به مســاحت 

1220/38 متر مربع 
1089 -اقای مهدی رضا دوست فرزند رضا  بشماره شناسنامه 50 ششدانگ قطعه 

زمین مزروعی واقع در دشت مالون کامو به مساحت 746/27 متر مربع 
1239- اقای مهدی رضا دوست فرزند رضا بشماره شناسنامه 50وغیره ششدانگ  

قطعه زمین مزروعی واقع در دشت مالون کامو به مساحت 467/84 مترمربع 
2106- اقای حســینعلی حسین زاده فرزند حسن اقا بشــماره شناسنامه 2247 

ششدانگ یک قطعه گلستان  واقع در کامو 
)در روز یک شنبه   1402/08/14(

2261- اقای غلامحسین رحمانی فرزند اشرف اقا بشماره شناسنامه 33 صادره 
از کاشان تمامت یکدرب دامداری و باغچه محصور متصل به آن واقع در کامو به 

مساحت 1218 متر مربع
2268- نور بخش بخشی زاده فرزند غلامعلی بشماره شناسنامه 80 ششدانگ 

یک باب بهاربند و طویله به مساحت 453/21 متر مربع در کامو .
2269 - نور بخش بخشی زاده فرزند غلامعلی بشماره شناسنامه 80 ششدانگ 

یک قطعه زمین مشجر محصور به مساحت 294/53 متر مربع در کامو.

)در روزدوشنبه   1402/08/15(
شماره های فرعی از 22 اصلی واقعات در چوگان

157- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ یکباب خانه و حصار متصل

159- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ یکباب کاهدان و فضای جلوی آن

174-وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ یکباب کاهدان و فضای جلوی آن

224-وراث  خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 9 جریب تقریبی

)در روزسه شنبه   1402/08/16(
234-وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 8 جریب تقریبی
284- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 12 جریب تقریبی
298-وراث  خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 5 جریب تقریبی
331- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 2 جریب تقریبی
341-وراث  خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 4 جریب تقریبی
)در روزچهار شنبه   1402/08/17(

368-وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 5 جریب تقریبی

377- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 6 جریب تقریبی

381- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 6 جریب تقریبی

393- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 45 قفیز تقریبی

)در روزپنج شنبه   1402/08/18(
394-وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 8قفیز تقریبی
397- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 3 جریب تقریبی

404-وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی یک جریب تقریبی

408- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 4 جریب تقریبی

417- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 
شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 25قفیز تقریبی

)در روز شنبه   1402/08/20(
426- وراث خانم شایســته حیدری مورچه خورتی فرزند میرزا همایون بشماره 

شناسنامه 1881ششدانگ قطعات زمین مزروعی 4 جریب تقریبی
شماره فرعی از شماره 30 اصلی مزرعه چاله بلور کامو

47-  اقای امیر اسعد ارباب فرزند ابراهیم خلیل خان بشماره شناسنامه 6 ششدانگ 
یک قطعه گلستان 7 جریبی 

51- اقای امیر اسعد ارباب فرزند ابراهیم خلیل خان بشماره شناسنامه 6 ششدانگ 
یک قطعه گلستان 12 جریبی 

)در روز یک  شنبه   1402/08/21(
شماره های فرعی از شماره 39 اصلی مزرعه کرسگان سفلی

106-  اقای یزدان پناه عباس زاده فرزند قدمعلی بشــماره شناســنامه  2781 
ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی مشجر  به مساحت 613/41 متر مربع .

شماره های فرعی از شماره 41 اصلی مزرعه الزگ کامو
269-  اقایان احمد تقوی منش فرزند علی بشماره شناسنامه های 1800وغیره 

ششدانگ قطعه زمین مشجر و مزروعی به مساحت 2991/66 متر مربع .
)در روز  دوشنبه   1402/08/22(

شماره های فرعی از شماره 62 اصلی مزرعه پاگدار سرخ کامو
37- اقای علیرضا مختاریان فرزند اصغر بشماره شناسنامه  16 و غیره ششدانگ 

یکدرب باغ موستان  به مساحت 3064/88 متر مربع 
38- خانم کبری رحمانی فرزند غلامرضا بشــماره شناســنامه 278 شــمیران 

ششدانگ یک قطعه زمین بائره به مساحت 780/39 مترمربع 
39- خانم اعظم رحمانی فرزند غلامرضا بشــماره شناسنامه 5 وغیره ششدانگ 

یکدرب باغ موستان به مساحت 1569/19 مترمربع 
)در روزسه شنبه   1402/08/23(

شماره های فرعی از شماره 66 اصلی مزرعه میرزائف بزرگ
1-علی اکبر خانی فرزند عباس بشماره شناسنامه 20 و غیره ششدانگ یکدرب 

باغ موستان دو جریبی 
83-اقای امیر عباس ارباب فرزند ابراهیم خلیل خان بشــماره شناسنامه 4178 

تهران ششدانگ یک قطعه گلستان 12 جریبی

)در روز چهارشنبه   1402/08/24(
شماره های فرعی از 67 اصلی مزرعه مزرعه ارقش

1- اقای غلامرضا بزرگیان فرزند میرزا آقا بشــماره شناســنامه 2243 کاشان 
ششدانگ یکدرب باغ موستان به مساحت 2500/36 مترمربع

131- خانم زهرا رحمانی فرزند اسمعیل آقا بشــماره شناسنامه 2495 صادره از 
کاشان ششدانگ یکدرب باغ مشجر محصور به مساحت 1705/71متر مربع 

132- اقای سید رضا ساجی فرزند ســید علی بشماره شناسنامه 2503 صادره از 
تهران ششدانگ یکدرب باغ مشجر محصور به مساحت 1165/94 متر مربع 

)در روز پنج شنبه   1402/08/25(
شماره های فرعی از 68 اصلی مزرعه مزرعه علی اباد کامو

2-اقای علیرضا مردان فرزند حسن بشماره شناسنامه 1699 وغیره ششدانگ یک 
قطعه زیمن مزروعی به مساحت 1009/40 مترمربع

9- اقای علیرضا مردان فرزند حسن بشــماره شناسنامه 1699 وغیره ششدانگ 
یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 1504/06 مترمربع

27- اقای علیرضا مردان فرزند حسن بشماره شناسنامه 1699 وغیره ششدانگ 
یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 153/62 مترمربع

)در روز شنبه   1402/08/27(
94- اقای علیرضا مردان فرزند حسن بشــماره شناسنامه 1699 ششدانگ یک 

درب باغ موستان به مساحت 1518/39 مترمربع
104- اقای علیرضا مردان فرزند حسن بشماره شناسنامه 1699 وغیره ششدانگ 

یک گلستان  به مساحت 1263/88 مترمربع
123- اقای حســن اربابی فرزند آقا حســین بشماره شناســنامه 1695 کاشان 

ششدانگ یکدرب باغ موستان به مساحت 1659/19 مترمربع
)در روز یک  شنبه   1402/08/28(

تحدید حدود املاک فوق در تاریخ مقرر، انجام خواهد شد. لذا از صاحبان املاک و 
مجاورین آنها بدینوسیله دعوت میشود که در ساعت مقرر در محل حضور به هم 
رسانند و چنانچه هریک از صاحبان املاک یا نماینده قانونی آنها در موقع تحدید 
حدود املاک فوق به ترتیب از ساعت 9 صبح در تاریخهای قید شده در آگهی در 
محل حاضر نباشند، مطابق ماده 15 قانون مزبور ملک آنها با حدود اظهار شده از 
طرف مجاورین تحدید حدود خواهد شد و اعتراض مجاورین و صاحبان املاک و 
حقوق و کسانی که در موقع مقرر حاضر نباشد مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ 

تنظیم صورت مجلس و تحدید حدود ظرف مدت 30 روز پذیرفته خواهد شد.
تاریخ انتشار: شنبه 1402/07/22

م الف: 1584383 
 مجتبی سیل زده رئیس اداره ثبت اسناد و املاک جوشقان قالی
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صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

رتبه:3    ضریب کیفی روزنامه: 53/4
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چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

بازدید اعضای شورای اسلامی شاهین شهر از هلدینگ پتروپالایش اصفهان 

تقدیر شهردار اصفهان از مدیر مخابرات استان

بازدید معاون اقتصادی استاندار از شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان؛

 شرکت های دانش بنیان اصفهانی می توانند در حل ناترازی های
  مصرف و مدیریت بهینه منابع نقش آفرینی کنند

رییس و اعضای شورای اسلامی شهر شاهین شهر از پروژه های هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان بازدید کردند.بهرام عمویی، رییس شورای اسلامی شاهین شهر در این بازدید 
ضمن قدردانی از فعالیت های صورت گرفته برای بهره برداری از طرح زیست محیطی 
تصفیه گازوئیل هلدینگ پتروپالایش اصفهان اظهار داشت: بهره برداری رسمی از این 
پروژه با حضور رییس جمهور جای تبریک دارد.وی با اشاره به دیگر پروژه های زیست 
محیطی در دستور کار هلدینگ پتروپالایش اصفهان نیز ابراز داشت: بهره برداری از 
این پروژه ها می تواند اقدامی مبارک باشد که در راستای کاهش آلاینده های جوی نیز 
تاثیر بسزایی دارد.رییس شورای اسلامی شاهین شهر در ادامه با اشاره به قرارگرفتن 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان در مجاورت شــاهین شهر افزود: انتظار ما این است 
که ظرفیت استخدامی بیشــتری در هلدینگ پتروپالایش اصفهان به شهروندان 
شــاهین شــهری اختصاص یابد.وی اضافه کرد: همچنین درخواست می شود با 
توجه به پیشرفت خوب پروژه متروی شاهین شهر – اصفهان هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان نیز در این زمینه سرمایه گذاری داشته باشــد تا این پروژه در زمان زودتری 
به بهره برداری برسد.عمویی در ادامه خواســتار پرداخت عوارض آلایندگی از سوی 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان شد که دکتر محســن قدیری در این بازدید گزارشی 
از پرداخت عوارض آلایندگی این مجموعه و بدهکار نبــودن آن ارائه داد.مدیرعامل 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان نیز در دیدار با اعضای شــورای اسلامی شاهین شهر 
با اشاره به تجهیز این هلدینگ به 5 آنالایزر زیست محیطی گفت: این دستگاه ها با 
حضور علی سلاجقه، معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
بهره برداری شد و از این رو اداره حفاظت از محیط زیست استان اصفهان بر روی میزان 
تولید آلاینده ها نظارت مستقیم و آنلاین دارد و در این زمینه هرگونه تغییری در کوتاه 
ترین زمان ممکن گزارش خواهد شــد.وی تاکید کرد: ما در هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان نه تنها در فرآیند تولید انواع فرآورده های نفتی بلکــه در نوع تولیدات خود 
نیز مسئولیت اجتماعی در حوزه محیط زیست را دنبال می کنیم و این روند تا 1405 
منجر به افزایش چندین برابری سود آوری و نزدیک به صفر رساندن میزان گوگرد در 

تولیداتمان خواهد شد.قدیری در پاسخ به اظهارات اعضای شورای اسلامی شاهین 
شهر در خصوص توزیع مازوت در نیروگاه ها و دیگر صنایع استان اصفهان گفت: ما 
تنها تولید کننده هســتیم و وظیفه پخش فرآورده های نفتی بر عهده ما نیست.وی 
همچنین به تمهیدات اندیشیده شده برای حمل و نقل مواد نفتی و خوراک هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان اشــاره و تصریح کرد: برای این امر اتصال به خطوط ریلی را در 
شرکت ملاصدرا به عنوان یکی از شــرکت های زیر مجموعه هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان دنبال می کنیم، همچنین خرید تانکرهای جدیــد و تریلرهای جدید برای 
حمل و نقل مواد نفتی را در دستور کار داریم و تاکنون نیز بخشی از آن را محقق کرده 
ایم.مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینکه ما در هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان مصرف مازوت را به حداقل ممکن رسانده ایم، افزود: فلرهای ما نیز خاموش 
شــده اند.وی در ادامه با بیان اینکه در چرخه تولید تجهیزات مورد نیاز صنعت نفت، 
راه اندازی نیروگاه  خورشیدی، افزایش بهره وری، استفاده از هوش مصنوعی به ویژه 
در حوزه ایمنی و پدافند غیرعامل همکاری با شرکت های دانش بنیان و مراکز علمی 
و دانشگاهی را در دســتور کار قرار داد ه ایم، گفت: در این راستا تاکنون با 150 شرکت 
دانش بنیان همکاری داشته که معادل 25 درصد از تعهد صنعت نفت برای همکاری 

با شرکت های دانش بنیان است.

در حال حاضر 98 درصد بودجه استان از طریق درآمدهای مالیاتی 

تامین می شود

مدبرنیا، سرپرست اداره کل امورمالیاتی استان اصفهان، درجلسه بافعالان اقتصادی 
وتشکل های فعال در حوزه مباحث اقتصادی استان گفت: درحال حاضر درآمدهای 
مالیاتی جایگاه ویــژه ای در بودجه  دارد و این درحالی اســت که  مالیات به عنوان 
اصلی ترین درآمد استان، همواره نقش بســزایی در رفاه اجتماعی و تامین منابع 
بودجه ای  استان داشته است. وی با اشاره به درآمدهای استان از محل مالیات بیان 

داشت: در حال حاضر 98 درصد بودجه استان از طریق درآمدهای مالیاتی تامین 
می شود و این درحالی اســت که واریز عوارض ارزش افزوده به حساب شهرداری 
ها، دهیاری هاوفرمانداری های سطح اســتان برای روستاهای فاقد دهیاری  که 
نقش بسزایی در توسعه مبلمان شهری، توسعه زیرساخت های شهری ونهایتا رفاه 

اجتماعی دارد نیز  این آثار به خوبی برای مردم مشهود است  .

 شهر اصفهان با اعطای لوح تقدیری از همکاری مدیر مخابرات منطقه اصفهان در 
راستای به ثمر نشستن پروژه عمرانی »تقاطع غیر همسطح شهدای ورزشکار« 
تقدیر کرد.در لوح اهدایی علی قاســم زاده خطاب به اســماعیل قربانی ،مدیر 

مخابرات منطقه اصفهان آمده است:
جناب آقای مهندس قربانی مدیر مخابرات منطقه اصفهان

اصفهان، باغ شهری است که به هر سو نظر بیندازیم، گل های زیبای هنر، ذوق و 
طراوت در آن جلوه گری می کند. نامش یادآور نام آوران و خاطراتش تداعی گر 

ایام افتخار و موفقیت است.بالندگی امروز شهرداری اصفهان در زمینه عمران و 
آبادانی را در سایه تلاش های ارزنده جنابعالی و سایر تلاشگرانی می دانیم که 
خدمت به این مرز و بوم را پیشه خود ساخته اند. در سایه این تلاش هاست که 
شهرداری اصفهان در حوزه عمران شهری نیز به یکی از شهرداری های پیشرو و 
برتر کشور تبدیل شده است.تلاش و کوشش شما در به ثمر نشستن پروژه عمرانی 
تقاطع غیر همسطح شهدای ورزشکار را ارج می نهیم.امید این در پرتو الطاف بی 

دریغ الهی در امر خدمتگزاری به مردم شریف اصفهان، پایدار و سربلند باشید.

معاون هماهنگــی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای اســتاندار اصفهان در 
بازدید از شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گفت: شرکت های دانش بنیان 
و فناور اصفهانی می توانند در حل ناترازی های مصرف و مدیریت بهینه منابع 
نقش آفرینی کنند.به گزارش روابط عمومی شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، 
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای استاندار اصفهان، از این 
شــهرک بازدید کرد و از نزدیک با توانمندی شــرکت های دانش بنیان و فناور 
مستقر در آن آشنا شد.محمود حقیقت سرشت در حاشــیه این بازدید اظهار 
کرد: با توجه به شعار سال که به مهار تورم و رشد تولید اشاره دارد، یکی از وظایف 
دستگاه های دولتی، حمایت از تولید در راســتای مهار تورم است. با توجه به 
اهمیت بالای شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، در اولین بازدید رسمی پس 
از انتصابم به این سمت، از این شــهرک بازدید کردم. حقیقت سرشت گفت: 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان در حوزه فعالیت خود، اولین و برترین بوده 
و شرکت های خوبی را در خود پرورانده است. شرکت های مستقر در این مکان 
به ویژه آن هایی که در حوزه خدمات فنی و مهندســی فعال هستند، خدمات 
خوبی از جمله برنامه ریزی و کنترل، به کشــور ارائه می دهنــد و می توانند به 
مدیریت بهینه منابع در کشــور کمک کنند. امیدواریم بتوانیم از این شرکت ها 
در حوزه های مختلف کنترل و ساماندهی کشور استفاده کنیم.وی اظهار کرد: 
معمولا وقتی در یک حوزه مثل برق با ناترازی مواجه می شویم، تلاش می شود 

تا با اعمال خاموشــی و توزیع ناترازی این مشکل حل شــود. در صورتی که با 
استفاده از داده ها و آیتم های مختلف موجود در بخش هایی مثل آب، برق و 
گاز ممکن است به این نتیجه برسیم که با برنامه ریزی بهتر نیازی به خاموشی 
بخشی از مصارف نیست. معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای 
استاندار اصفهان ادامه داد: سال های گذشته خاموشی ها و قطعی گاز واحدهای 
اقتصادی و تولیدکنندگان تحت تاثیر قرار گرفتند و حتی بحث اشتغال نیز از آن 
تاثیر پذیرفت. این در حالی است که شرکت های دانش بنیان و فناور مستقر در 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان می توانند این ناترازی را کاهش داده و حتی 
به صفر برسانند.حقیقت سرشت درباره حمایت از شرکت های دانش بنیان و 
فناور نیز گفت: ما در حمایت از شرکت های دانش بنیان و فناور متعهد هستیم. 
با کمک شرکت های دانش بنیان و فناور می توان مدیریت بهتری در کشور رقم 
زد. امیدواریم در کنار حمایتی که از این شــرکت ها می شود بتوانیم از ظرفیت 
آنها در این مســیر و کاهش اتلاف منابع اســتفاده کنیم.گفتنی است؛ معاون 
هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استاندار اصفهان علاوه بر بازدید از 
شرکت های دانش بنیان و فناور مستقر در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
که در حوزه های فناوری اطلاعات و ارتباطات، برق و الکترونیک، شیمی و مواد 
شیمیایی فعال هستند، در دیدار با رییس این شهرک بر اهمیت دانش بنیان 

ها و حمایت از آنها تاکید کرد.

بازار
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